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ΔΙΑΒΑΣΤΕ ΣΤο 
ΕπομΕνο ΤΕύχοΣ

«Βάζουμε τέρμα 
στη βία!»

Στην Καβάλα  
η επόμενη 

ημερίδα για τη 
βία στα γήπεδα

€25.000.000 
τα ανεξόφλητα 
οδοιπορικά
Οι βουλευτές  
του ΛΑΟΣ ανέδειξαν 
το θέμα στη Βουλή 
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Μεταρρύθμιση, χθες!
Κατατέθηκαν στην Ηγεσία και στα πολιτικά κόμματα εμπεριστατωμένες 
προτάσεις για τη μεταρρύθμιση της Ελληνικής Αστυνομίας.  
Η ΠΟΑΣΥ ανοίγει το διάλογο για την αστυνομία του μέλλοντος

Συνέντέυξη

Εμείς θα πληρώσουμε το έλλειμμα 
διαχείρισης των σκουπιδιών  
και της Αττικής;  11

Δυναμική διεκδίκηση σύγχρονων 
υποδομών στα Γρεβενά  12

Αγνόησαν τη διαταγή του Α.Δ. 
Λασιθίου  12

Ασυντήρητα τα περιπολικά  
στο Ηράκλειο Κρήτης  14

Mε αίσθημα ευθύνης, η ΠΟΑΣΥ, παρουσία-
σε στο   Γενικό της Συμβούλιο ολοκληρω-
μένη μελέτη προτάσεων για την αναδιάρ-

θρωση των αστυνομικών υπηρεσιών και τη λει-
τουργία της Ελληνικής Αστυνομίας μέσα σε ένα δι-
αφορετικό πλαίσιο λειτουργίας. Ο μελετητής δρ 
Πολιτικών Ασφαλείας του Παντείου Πανεπιστημί-
ου κ. Γιώργος Παπακωνσταντής ανέπτυξε τις προ-
τάσεις και τη φιλοσοφία των αλλαγών που θεωρεί 
ότι θα σηματοδοτήσουν την επιδιωκόμενη νέα πο-
ρεία της ΕΛ.ΑΣ. Οι Πρωτοβάθμιες Ενώσεις, τα πο-
λιτικά κόμματα, η ελληνική κοινωνία, μέσα από γό-
νιμο διάλογο και ανταλλαγή επιχειρημάτων, έχουν 
χρέος να οριοθετήσουν το νέο μοντέλο αστυνόμευ-
σης που έχει ανάγκη ο τόπος μας.  6, 9

Αναπροσαρμογή 
κρατήσεων  
στο ΜΤΣ  5

Ακάλυπτοι  
στις σφαίρες 
των κακοποιών
«Εδώ και τώρα» ανακαλέ-
στε τη διαταγή για τον πε-
ριορισμό της συντηρητι-
κής εκπαίδευσης  5

Απόστολος 
Σπυράκος
Μετατοπίστηκε η βαριά 
εγκληματικότητα  
από τα μεγάλα αστικά 
κέντρα στην Περιφέρεια 
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Στον Πρέσβη  
της Πορτογαλίας  
η ΠΟΑΣΥ 

2

Μνημόνιο  
και στην 
αστυνόμευση 

11

Ανεξάρτητη 
Αρχή για την 
αυθαιρεσία 

14

Που Πηγαν τα λέφτα; ΑΡΘΡΟ ΤΟΥ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑ ΔΙΕΘΝΩΝ ΣΧΕΣΕΩΝ ΤΗΣ ΠΟΑΣΥ ΓΙΩΡΓΟΥ ΧΑΤΖΗΙΩΑΝΝΟΥ   14

Μηνιαία έκδοση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Αστυνομικών Υπαλλήλων 
(Aστυφυλάκων - Aρχιφυλάκων - Aνθυπαστυνόμων - Aξιωματικών)

Πλήθος τα 
ερωτήματα για 
τον αδικοχαμένο 
συνάδελφο 5

Αυτόνομο  
νοσηλευτικό σύστημα  
χρειάζεται η ΕΛ.ΑΣ.

ΟΑστυνομικός Διευθυντής Υγειονομικού 
της ΕΛ.ΑΣ. κ. Αθανάσιος Μπαδέκας «ακτι-
νογραφεί» στο Γενικό Συμβούλιο της ΠΟ-

ΑΣΥ τις παθογένειες της περίθαλψης των αστυ-
νομικών και τονίζει: Είναι ανεπίτρεπτο να παρα-
καλούμε να βρεθεί Μονάδα Εντατικής Θεραπεί-
ας για τους τραυματίες και τους εμφραγματίες 
μας! 7.000 αστυνομικοί τραυματίες ετησίως! 

Το ΓΛΚ αγνόησε αιτήματα του Αρχηγείου για την 
προστασία της ζωής των συναδέλφων μας.  10

το Μάρτιο το ετήσιο 
συνέδριο  

της ΠοαΣυ 

Κατακραυγή  
προκαλούν  

οι περικοπές δαπανών.  
Το νέο μισθολόγιο  

πρώτο στην ατζέντα  
του συνεδρίου μας.  6
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Τον πρέσβη της Πορ-
τογαλίας κ. Alfredo 
Duarte Costa, επι-

σκέφθηκε αντιπροσωπεία 
της Ομοσπονδίας μας προ-
κειμένου να εκφράσει την 
έντονη διαμαρτυρία μας 
για τις συνδικαλιστικές 
διώξεις που υφίστανται 
μέλη του Εθνικού Συνδικά-
του Αστυνομικών Πορτο-
γαλίας (SINAPOL).

Η ΠΟΑΣΥ, που δημιουρ-
γήθηκε πριν από δυο δεκαετίες, 
μέσα από διώξεις και υπονομεύ-
σεις, από την πρώτη στιγμή εξέ-
φρασε τη συμπαράστασή της στους 
Πορτογάλους συναδέλφους μας. 
Με την ενέργειά της να επισκεφθεί 
τώρα τον εκπρόσωπο της πορτογα-
λικής κυβέρνησης στην Αθήνα, 
έδωσε ακόμα μεγαλύτερη έμφαση 
στο καθολικό μας αίτημα για ελεύ-
θερη δημοκρατική έκφραση των 
συναδέλφων μας σε όλη την Ευρώ-
πη, όπως απορρέει, άλλωστε, από 
ευρωπαϊκές συμβάσεις για τα δι-
καιώματα των ενστόλων.

Ο πρόεδρος της Ομοσπονδίας κ. 
Χρήστος Φωτόπουλος, επέδωσε 
στον πρέσβη σχετική επιστολή 
προς τον Πρωθυπουργό της Πορ-
τογαλίας και έλαβε τη διαβεβαίω-
ση ότι το αίτημά μας θα διαβιβα-
στεί άμεσα, με την ελπίδα, όπως 
μας είπε και ο ίδιος ο κ. πρέσβης, 
ότι «τα αρμόδια Υπουργεία θα 
ανταποκριθούν θετικά και θα δο-
θεί τέλος στην αναστάτωση που 
έχει προκληθεί στους κόλπους του 

συνδικαλιστικού κινήματος των 
συναδέλφων της Πορτογαλίας».

Για τις πρωτοβουλίες μας είναι 
ενήμερη και η Γιουροκόπ, όσο και 
το σωματείο, ο πρόεδρος του οποί-
ου Armando Ferreira, μόλις έλα-
βε τα έγγραφα της ΠΟΑΣΥ, απέ-
στειλε τις ευχαριστίες του για την 
υποστήριξη που του παρέχει η 
Ομοσπονδία μας. 

Στη Σερβία
Κι ενώ αυτά συμβαίνουν στην Πορ-
τογαλία, στη Σερβία, το Ανεξάρτητο 
Συνδικάτο Αστυνομικών εξήγγειλε 
απεργία, με αιτήματα την αύξηση 
των μισθών των αστυνομικών 
υπαλλήλων κατά 40%, την εξασφά-
λιση σύγχρονου εξοπλισμού, την 
υπογραφή ειδικής συλλογικής 
σύμβασης εργασίας και την τροπο-
ποίηση συγκεκριμένων άρθρων 
του νόμου περί αστυνομίας.

Όπως έγινε γνωστό, οι αστυνο-
μικοί κλήθηκαν να μην κάνουν 
περιπολίες και να απέχουν από 
διοικητικές υπηρεσίες.

Το «πρόσωπο» της Π.Ο.ΑΣ.Υ. στο 
διαδίκτυο έχει αλλάξει οριστικά. 
Φεύγουμε από το στατικό πα-

ρελθόν και βαδίζουμε στο δυναμικό 
μέλλον με γοργούς και σταθερούς 
ρυθμούς.Η τεχνολογική εξέλιξη στο 
χώρο του web που τα τελευταία χρό-
νια καλπάζει με γρήγορους ρυθμούς, 
δεν αφήνει κανέναν αδιάφορο. Οι 
απαιτήσεις είναι πολλές. Γι’ αυτό άλ-
λωστε το νέο, δυναμικό και πολλά 
υποσχόμενο site της Ομοσπονδίας 
ήρθε για να ταράξει τα νερά, με νέα 
χαρακτηριστικά, όπως ορίζουν οι 
απαιτήσεις των καιρών.

Οι στόχοι μας είναι οι εξής:
Α) Εγγραφή διαπιστευμένων μελών 

στο site μέσα από ειδική φόρμα  μόνο 
για τα εγγεγραμμένα μέλη των Πρω-
τοβαθμίων Ενώσεων, και ενεργοποί-
ηση του λογαριασμού μετά από δια-
σταύρωση στοιχείων.  

Β) Δημιουργία chat room για την 
επικοινωνία των μελών-συναδέλφων 
σε πραγματικό χρόνο.

Γ) Δυνατότητα ανάρτησης ανακοι-
νώσεων από τις  Πρωτοβάθμιες Οργα-
νώσεις.

Δ) Δημιουργία blog ώστε κάθε εγγε-
γραμμένο μέλος να μπορεί να αναρτά 
τις απόψεις του ελεύθερα.

Ε) Δυνατότητα σχολιασμού των άρ-
θρων.

ΣΤ) Το ημερολόγιο της Π.Ο.ΑΣ.Υ. 
όπου θα καταγράφονται όλες οι συνα-
ντήσεις, ομιλίες και δραστηριότητες 
της Ομοσπονδίας.

Ζ) Δημιουργία χώρου Ερωτήσεων-
Απαντήσεων σε νομικά και εργασιακά 

ζητήματα που απασχολούν τους αστυ-
νομικούς στην καθημερινή τους υπη-
ρεσία με την υποστήριξη ειδικού νο-
μικού συμβούλου ή και εργατολόγου.

Η) Δυνατότητα ψηφοφορίας πάνω 
σε επίκαιρα ζητήματα τα οποία θα δι-
ατυπώνονται  με τη μορφή ερωτημά-
των.

Όλα αυτά αποτελούν προνόμια των 
εγγεγραμμένων χρηστών, ενώ θα 
υπάρχει και η δυνατότητα παροχής 
υπηρεσιών ενημέρωσης, όπως ανα-
κοινώσεις, ειδικά για τα μέλη,  Νομικές 
Βιβλιοθήκες, Αστυνομικά συγγράμμα-
τα και βιβλία, εγκυκλίους, λίστες θε-
μάτων ενημέρωσης μελών κ.λπ. Είναι 
ένας ιστότοπος συνάντησης, επικοι-
νωνίας και προβληματισμού για τα 
θέματα που μας απασχολούν.Το site 
θα ανανεώνεται συνέχεια με νέες ιδέ-
ες και θέματα. Κάθε πρότασή σας είναι 
ευπρόσδεκτη στο email: poasy@
otenet.gr.Ραντεβού στα δικά μας λη-
μέρια στο διαδίκτυο www.poasy.gr,  
σας περιμένω να ενώσουμε όλοι μαζί 
τη φωνή μας γιατί μόνο έτσι μπορού-
με να ακουστούμε καλύτερα.

Ο διαχειριστής του site
Αρχ/κας (ΠΣ) Στέργιος ΒΕΡΖΑΝΛΗΣ 

ΑΙΓΥΠΤΟΣ
ο ιστορικός λαός 
της αιγύπτου ζει 
ιστορικές στιγμές, 
παρασέρνοντας με 
την εξέγερσή του 
καθεστωτικές δομές 
και αντιλήψεις, κα-
τάλοιπα άλλων επο-
χών. Θα υλοποιη-
θούν τα όνειρά του 
δίχως ξένες επεμ-
βάσεις ή θα υπο-
βληθεί σε νέου τύ-
που μαρτύρια στο 
όνομα της ελευθερί-
ας και της εθνικής 
του ανεξαρτησίας;

SMS

ΕΝΣΤΟΛΟΣ ΣΥΝΔΙΚΑΛΙΣΜΟΣ

Αλλού διώκονται  
κι αλλού απεργούν

www.poasy.gr

Δυναμικό πολυεργαλείο 
στο διαδίκτυο

Μόνο σε  
ένα αστυνομικό 
κράτος  
η δουλειά  
του αστυνομικού 
είναι εύκολη!

Orson Welles

Εκδοση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας 
Αστυνομικών Υπαλλήλων που έχει  
στις τάξεις της 51 πρωτοβάθμιες 

οργανώσεις και 40.000 μέλη
www.poasy.gr

poasy@otenet.gr

Εκδότης
Χρήστος Φωτόπουλος

Υπεύθυνος Εκδοσης
Κυριακούλης Γρηγοράκος

Αθήνα, Μεσογείων 96, Τ.Κ. 115 27
Τηλ.: 210 7770.685
Fax: 210 7770.682

Συντακτική Ομάδα
Γιώργος Βλάχος

Αντώνης Ζαχαριουδάκης
Γιώργος Χατζηιωάννου

Σχεδιασμός - Σελιδοποίηση
dnt creative

Φιλμ - Εκτύπωση
Α.Ε. Τυποεκδοτική

Λεύκης 134, 145 65 Κρυονέρι

Τα ενυπόγραφα άρθρα δεν εκφράζουν 
υποχρεωτικά τις θέσεις της ιδιοκτησίας 
ή της σύνταξης της Νέας Αστυνομίας

ΔΙΑΒΑΣΤΕ  
ΠΡΟΣΕΧΩΣ
ΤΟ ΜΑΡΤΙΟ ΤΟ 
21ο ΣΥΝΕΔΡΙΟ 
ΤηΣ ΠΟΑΣΥ

η αντιπροσωπεία της Ομοσπονδίας μας  
με τον πρέσβη της Πορτογαλίας  
κ. Alfredo Duarte Costa



της ςύνταξηςΝέαΑστυνομία
ιανουαριοσ 2011 3

SOS από 
παντού03•01•2011

Η Ποασυ ενημερώνει την Εαυ ατ-
τικής ότι στην πρώτη συνεδρίαση 
των συνδικαλιστικών της οργάνων 
θα τεθεί το θέμα της τροποποίη-
σης του συνδικαλιστικού νόμου. 

13•01•2011
Η ομοσπονδία αποστέλλει στις 
Ενώσεις σχετικό έγγραφο του 
α.Ε.α./Δ/νση Διαχείρισης Χρη-
ματικού με θέμα: «αντιμισθία αι-
ρετών οργάνων Τοπικής αυτοδι-
οίκησης – Ειδική Άδεια».

15•01•2011
Εν όψει της δίκης των κατηγο-
ρουμένων  για συμμετοχή σε 
τρομοκρατικές ενέργειες της συ-
νωμοσίας Πυρήνων της Φωτιάς, 
η Ποασυ τονίζει ότι για λόγους 
ασφαλείας πρέπει από όλους να 
επιδεικνύεται μέγιστη επαγρύ-
πνηση και προσοχή.

17•01•2011
Παρέμβαση της Ποασυ στον Γενι-
κό Γραμματέα Περιφέρειας αττι-
κής κ. Λιακόπουλο ηλία για την 
Κερατέα. ακολούθησε συνάντηση 
και με τον Δήμαρχο Λαυρεωτικής.

20•01•2011
Η Ποασυ καλεί το αρχηγείο να λά-
βει υπόψιν του τις καταγγελίες των 
Ενώσεων σάμου, ροδόπης και Κα-
βάλας για τη μη χορήγηση της προ-
βλεπόμενης από το Π.Δ. 45/2008 
ειδικής στολής δικυκλιστή.

24•01•2011
Η είδηση για τον τραγικό θάνατο 
ενός νεαρού συναδέλφου με το 
υπηρεσιακό του όπλο, ενώ ήταν 
υπηρεσία σε μέτρα φύλαξης των 
γραφείων πολιτικού κόμματος, 
έρχεται να προστεθεί στα τόσα 
άλλα τραγικά συμβάντα βίαιων 
θανάτων ή θανάτων από παθο-
λογικά αίτια εν ενεργεία συνα-
δέλφων μας.

26•01•2011
Η Ποασυ ενημερώνει το αρχη-
γείο για τις καταγγελίες της 
E.A.Y.N. Θεσσαλονίκης σχετικά 
με την ακαταλληλότητα των λεω-
φορείων με τα οποία μετακινού-
νται οι διμοιρίες. 

27•01•2011
Η απόφαση για περικοπή των 
ημερών της κατ’ έτος συντηρητι-
κής εκπαίδευσης των αστυνομι-
κών, προκαλεί την έντονη αντί-
δραση των ομοσπονδιών Ποασυ 
και ΠοαΞια. 

28•01•2011
H Ποασυ ενημερώνει τα μέλη 
της ότι έχει ζητήσει από το αρχη-
γείο να υπάρξει συνάντηση υπη-
ρεσιακών παραγόντων με αρμό-
διους του ΓΛΚ για να αποσαφηνί-
σουν τα πολλά ερωτήματα που 
υπάρχουν και μας αφορούν ειδι-
κότερα στον τομέα αναγνώρισης 
πλασματικών χρόνων (σπουδών, 
τέκνων, τρίτεκνων, μάχιμη 
5ετία, κ.λ.π.).

Ο ι τοποθετήσεις των εκπρο-
σώπων των Πρωτοβαθμίων 
Οργανώσεων της ΠΟΑΣΥ στο 

πρώτο για το νέο έτος Γενικό της 
Συμβούλιο, δεν αφήνουν κανένα 
περιθώριο αισιοδοξίας για κανέναν. 
Μόνο όσοι στρουθοκαμηλίζουν ή 
παριστάνουν τους τζάμπα μάγκες 
δεν βλέπουν το «τσουνάμι» που έρ-
χεται. Τέτοιοι, όμως, ανάμεσά μας 
ευτυχώς δεν υπάρχουν.

Όσοι αγωνιούν πραγματικά για 
το συνάδελφο, αλλά και για 
τους συμπολίτες μας που φο-

ρολογούνται αγρίως για να υπάρχει 
ασφάλεια σ’ αυτόν τον τόπο, ξέρουν 
ότι η ΠΟΑΣΥ σε βαθμό παρεξηγήσε-
ως έχει καταγγείλει προ πολλού τη 
λανθασμένη πορεία που ακολουθεί 
το σκάφος της ΕΛ.ΑΣ. Δεν υπάρχει 
ασφάλεια, είχαμε πει επί Πολύδωρα 
και είχαν πέσει επάνω μας να μας 

αφανίσουν.Τώρα, εκ μέρους όλων 
των Πρωτοβαθμίων Οργανώσεών 
μας, αποτυπώθηκε η τραγική κατά-
σταση στην οποία έχουν περιέλθει οι 
αστυνομικές υπηρεσίες και η ανα-
σφάλεια που επιτείνει το άγχος 
όλων για το αύριο. 

Η ΠΟΑΣΥ ενημέρωσε τον καθ’ 
ύλην αρμόδιο υπουργό μας 
και επισήμανε με τον πιο 

κατηγορηματικό τρόπο ότι η κατά-
σταση έχει φτάσει στο απροχώρητο. 
Χωρίς καμία διάθεση μηδενισμού 
της τιτάνιας προσπάθειας που κα-
ταβάλλεται τόσο από την πολιτική 
και φυσική ηγεσία, όσο και από τη 
συντριπτική πλειοψηφία των συνα-
δέλφων μας, για να επιβεβαιώνει 
καθημερινά η Ελληνική Αστυνομία 
την αποστολή της, η Ομοσπονδία 
προειδοποιεί ότι αν δεν δρομολο-
γηθεί άμεσα σειρά μέτρων και απο-

φάσεων με στόχο τη συγκράτηση 
της φθοράς και της απαξίας του Σώ-
ματος, μετά από κάποιο διάστημα 
αυτό θα έχει οδηγηθεί σε μη ανα-
στρέψιμες καταστάσεις. Το «λουκέ-
το» θα είναι το φυσικό επακόλουθο 
μιας κατάστασης που μόνο ιδιοτελή 
συμφέροντα μπορεί να εξυπηρετεί, 
και βεβαίως τον κόσμο του εγκλή-
ματος, της βίας και της παρανομίας, 
που ούτως ή άλλως κάνει ό,τι μπο-
ρεί για να μας αποδιοργανώνει και 
να μας τρομοκρατεί.

Υπό αυτές τις συνθήκες, η 
πρόταση της Ομοσπονδίας 
για άμεση έναρξη διαλόγου, 

βάσει συγκεκριμένων προτάσεων 
και απόψεων, με στόχο τη μεταρ-
ρύθμιση του αστυνομικού σώμα-
τος, δεν πρέπει να αφήσει κανέναν 
αδιάφορο. Το προσκλητήριο αφο-
ρά τους πάντες.

Ολοι σκέφτονται ν’ αλλάξουν τον κόσμο,  
αλλά κανείς δε σκέφτεται ν’ αλλάξει  
τον εαυτό του ΛΕΩΝ ΝΙΚΟΛΑΓΙΕΒΙΤΣ ΤΟΛΣΤΟΪ

  Η ΑΤζένΤΑ 
ΤΟΥ μΗνΑ 

Εδώ τα καλά μέτρα, εκεί τα καλά μέτρα, πού είναι τα καλά μέτρα; Το βέβαιο είναι συνάδελφοι και συναδέλφισσες ότι αν δεν  
ενδιαφερθούμε για τα του οίκου μας, κάποιοι άλλοι θα αποφασίζουν για μας χωρίς εμάς.  
Το προσκλητήριο της Ποασυ για νέους αγώνες ισχύει στο ακέραιο και για το 2011.

ΧΙΟΥΜΟΡ
του στάθη σταυρόπουλου (ΕΛΕυΘΕροΤυΠια)
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Κύριε πρόεδρε, «ου παντός πλειν εις Κό-
ρινθον» έλεγαν οι αρχαίοι ημών πρόγονοι 
και είχαν τους λόγους τους. Τι γίνεται σή-
μερα στο νομό σας και πόσο περήφανοι 
μπορούμε να είμαστε με όλα αυτά που μας 
συμβαίνουν ελέω μνημονίου και όχι μόνο;

Ερμηνεύοντας κανείς τη φράση «ου παντός 
πλειν εις Κόρινθον» -που σήμαινε  ότι δεν εί-
ναι εύκολο να πάει κανείς στην Κόρινθο γιατί 
ήταν  μια  πόλη ιδιαίτερα αναπτυγμένη, πλού-
σια και φημισμένη, ως τα πέρατα της γης- 
πρέπει να δούμε τα σημερινά δεδομένα. 

Διαχρονικά,  συγκαταλέγονταν στους πιο 
πλούσιους και παραγωγικούς νομούς, λόγω 
της γεωγραφικής του  θέσης κοντά στην πρω-
τεύουσα της Ελλάδος. Εδώ αναπτύχθηκαν με-
γάλες βιομηχανικές μονάδες, προσφέροντας 
σημαντικές θέσεις εργασίας,  αλλά υπάρχει 
και εύφορη γη, η οποία απέφερε στους καλλι-
εργητές  πλούτη, και εργασία σε όσους ήθελαν 
να απασχοληθούν με την γεωργία.  

Σήμερα, όμως, τα πράγματα είναι διαφο-
ρετικά όχι μόνο λόγω του μνημονίου, αλλά 
και της πολιτικής που ακολούθησαν διαχρο-
νικά οι κυβερνόντες και όσοι διαχειρίστη-
καν τις τύχες του νομού μας. Το μνημόνιο 
επέφερε αλλαγές στον τρόπο ζωής. Κανείς 
δεν μπορεί να αισθάνεται σήμερα ικανοποι-
ημένος, αφού το μνημόνιο έχει επιφέρει 
κραδασμούς στην ελληνική κοινωνία γενι-
κότερα. Δεν γνωρίζω εάν η απόφαση να πά-
με στο μνημόνιο ήταν η επιβεβλημένη, ίσως 
και να μην υπήρχε άλλη διέξοδος, αλλά φα-
νταστείτε τους κραδασμούς του ελληνικού 
έθνους μετά από δύο χρόνια εάν δεν υπήρ-
χε το μνημόνιο να μας στηρίξει.Ένα μόνο εί-
ναι σίγουρο, την κρίση δεν την δημιούργη-
σαν οι εργαζόμενοι, αλλά οι πολιτικοί. 

Είναι αλήθεια ότι η Κόρινθος επηρεάζε-
ται στον τομέα της εγκληματικότητας από 
όσα συμβαίνουν στο Λεκανοπέδιο της Ατ-
τικής;

Πράγματι παρατηρείται μετατόπιση της λε-
γόμενης βαριάς εγκληματικότητας από τα με-
γάλα αστικά κέντρα στην Περιφέρεια. Μοι-
ραία λοιπόν ο νομός μας, λόγω της γειτνίασής 
του με την Αθήνα,  συγκαταλέγεται στους νο-
μούς όπου παρατηρείται σημαντική αύξηση 
της εγκληματικότητας. Πέραν αυτού, η αύξη-
ση του πληθυσμού που  σημειώνεται στο νομό 
μας, η αύξηση των λαθρομεταναστών που 
χρησιμοποιούν το λιμάνι της Κορίνθου ως πύ-
λη εξόδου, η ύπαρξη δύο μεγάλων καταυλι-
σμών ΡΟΜΑ στην περιοχή μας και η περιθω-
ριοποίηση αυτών των ομάδων, αποτελούν ορι-
σμένους παράγοντες που συντελούν στην αύ-
ξηση της εγκληματικότητας και ιδιαίτερα των 
ένοπλων ληστειών (καθημερινό φαινόμενο), 
των διαρρήξεων και των ναρκωτικών. 

Αξίζει κανείς να παρατηρήσει τα στατιστικά 
στοιχεία εγκληματικότητας και να βγάλει αβί-
αστα τα συμπεράσματα. Το έτος 2010 έγιναν 89  
ληστείες στο νομό μας, έναντι 22 ληστειών  το 
έτος 2009, ήτοι αύξηση 305%.   Οι κλοπές - δι-
αρρήξεις αυξήθηκαν το έτος 2010 κατά 126% 
σε σχέση με το 2009.

Η ανεργία, η ανέχεια, η ατιμωρησία, αλλά 
και κυρίως η οικονομική κρίση φαίνεται πως 
έχουν συμβάλλει σημαντικά στην αύξηση όχι 
μόνο της μικροεγκληματικότητας, αλλά και 
των σοβαρών περιστατικών, όπως είναι οι 
ένοπλες ληστείες. 

Οι επίδοξοι ληστές γίνονται όλο και πιο 
επικίνδυνοι γιατί με την χρήση των όπλων 
που κατέχουν (καλάσνικοφ, πιστόλια, χειρο-
βομβίδες) ή άλλων φονικών αντικειμένων 
δεν έχουν ενδοιασμό να θέσουν σε κίνδυνο 
τη ζωή των πολιτών ακόμη και για ευτελή πο-

σά, αλλά και των συναδέλφων μας, όταν βρε-
θούν αντιμέτωποι. 

Σε δύο περιπτώσεις ένοπλων ληστειών οι 
συνάδελφοί μου ήλθαν αντιμέτωποι με τους 
δράστες, καταδίωξαν αυτούς για να τους συλ-
λάβουν και δέχθηκαν τα καταιγιστικά πυρά 
των δραστών. Στην πρώτη περίπτωση (ένο-
πλη ληστεία σε βάρος της Τράπεζας 
Eurobank στην Κόρινθο που έγινε πριν ένα 
χρόνο, στις 27-01-2010) δεν υπήρξε τραυματι-
σμός των εμπλεκομένων συναδέλφων, προ-
φανώς από τύχη αλλά και ενστικτώδεις αντι-
δράσεις αυτών. 

Στην δεύτερη περίπτωση (ένοπλη ληστεία 
σε βάρος των ΕΛ.ΤΑ. Ζευγολατιού Κορινθίας 
που έγινε την 06-05-2010) τρεις συνάδελφοι 
που υπηρετούσαν στην  Ο.Π.Κ.Ε Α.Δ. Κορινθί-
ας, τραυματίσθηκαν στην προσπάθειά τους να 
συλλάβουν τους δράστες, οι οποίοι τους πυρο-
βόλησαν με πολεμικό όπλο καλάσνικοφ. 

Και στις δύο περιπτώσεις οι συνάδελφοι  με 
τις πράξεις τους εξέθεσαν αποδειγμένα την 
ζωή τους σε άμεσο και προφανή κίνδυνο, 
υπερβαίνοντας  κατά πολύ την εκτέλεση του 

καλώς εννοούμενου καθήκοντος, γεγονός 
που καταδεικνύει για άλλη μια φορά περίτρα-
να το μέγεθος της επικινδυνότητας της εργα-
σίας του Αστυνομικού.

Πώς είναι η κατάσταση των συναδέλ-
φων που είχαν τραυματιστεί;

Ο επικεφαλής της Ο.Π.Κ.Ε. Ανθ-μος  Κιλιρ-
γιώτης Ιωάννης τραυματίσθηκε σοβαρά στο 
δεξί του πόδι και  λόγω σοβαρότητας της κα-
τάστασής του μεταφέρθηκε στο 401 Στρατιω-
τικό Νοσοκομείο Αθηνών, όπου χειρουργήθη-
κε και  του αφαιρέθηκε το βλήμα. Την 17-05-
2010  υποβλήθηκε  σε νέα χειρουργική επέμ-
βαση και παρέμεινε νοσηλευόμενος μέχρι την 
04-06-2010 οπότε και έλαβε εξιτήριο από το 
Νοσοκομείο. 

Σήμερα ο συνάδελφος είναι σε μακρά αναρ-
ρωτική άδεια και σύμφωνα με τους θεράπο-
ντες ιατρούς που τον παρακολουθούν, ο χρό-
νος αποκατάστασης της υγείας του είναι μα-
κρύς  (τουλάχιστον δυο χρόνια), χωρίς να γνω-
ρίζουμε εάν θα υπάρξει πλήρης αποκατάστα-
ση της υγείας του. Οι άλλοι δύο συνάδελφοι 

τραυματίσθηκαν πιο ελαφρά και σήμερα είναι  
καλά στην υγεία τους. Η Ένωσή μας και στα 
δύο περιστατικά εμπλοκής των συναδέλφων 
στάθηκε στο πλευρό τους και βοήθησε ενεργά 
τους συναδέλφους. 

Ιεραρχείστε μας τα προβλήματα που 
αντιμετωπίζετε και πείτε μας πώς βλέπε-
τε ότι μπορούν να επιλυθούν;

Λίγο πολύ τα προβλήματα που απασχολούν 
την Ένωσή μας είναι κοινά και με τις άλλες  
Ενώσεις. Έλλειψη δύναμης. Υπολειπόμαστε 
της οργανικής δύναμης κατά ογδόντα περί-
που Αστυνομικών. Αυτό έχει ως αποτέλεσμα 
την ελλιπή αστυνόμευση, αφού οι περισσότε-
ρες Υπηρεσίες (με μεγάλη εδαφική αρμοδιό-
τητα) τις πρωινές, απογευματινές, αλλά και τις 
νυχτερινές ώρες, διατάσσουν εποχούμενες 
περιπολίες  χωρίς πλήρωμα. Στην ουσία δηλα-
δή η Αστυνόμευση είναι ελλιπής,  πέραν των 
κινδύνων που περιλαμβάνει μια τέτοια υπη-
ρεσία για τον Αστυνομικό. 

Άλλο μεγάλο πρόβλημα, η στέγαση υπηρε-
σιών. Οι Υπηρεσίες έδρας της Αστυνομικής Δ/
νσης Κορινθίας, ήτοι Επιτελείο, Τμήμα Ασφα-
λείας, Τμήμα Τροχαίας, Αστυνομικό Τμήμα 
και το πρώην Τμήμα Τουριστικής Αστυνομίας, 
στεγάζονται σε κτίριο το οποίο μισθώθηκε το 
έτος 1983 κατ΄ ανάγκη που προέκυψε από τις 
ζημιές και την έλλειψη καταλλήλου κτιρίου 
από το σεισμό του 1981.

Σημειωτέον ότι η τελευταία Διακήρυξη Μει-
οδοτικής Δημοπρασίας Μίσθωσης Ακινήτου 
για την στέγαση της Αστυνομικής Δ/νσης Κο-
ρινθίας που προκηρύχθηκε την 24-10-2006 
από την Κτηματική Υπηρεσία  Ν. Κορινθίας 
δεν είχε το επιδιωκόμενο αποτέλεσμα, αφού 
γραφειοκρατικές διαδικασίες, υπόγειες μεθο-
δεύσεις, ακατάλληλες προσφορές, ενστάσεις 
και προσφυγές των ενδιαφερομένων, εμπόδι-
σαν  την περαιτέρω εξέλιξη της υπόθεσης.

Τρίτο θέμα, η παλαιότητα οχημάτων. Τα πε-
ρισσότερα έχουν διανύσει μεγάλο αριθμό χι-
λιομέτρων και είναι επικίνδυνα για όσους τα 
χρησιμοποιούν. 

Ως Ένωση παρεμβαίνουμε καθημερινά για 
κάθε πρόβλημα που απασχολεί τον συνάδελ-
φο και έχει να κάνει με την εργασία του, ενώ 
παράλληλα είμαστε στο πλευρό των συναδέλ-
φων που αντιμετωπίζουν διάφορα προβλήμα-
τα (οικονομικά, υγείας κ.λ.π), χωρίς δημοσιο-
ποιήσεις και τυμπανοκρουσίες για να αναδεί-
ξουμε το προσωπικό μας προφίλ.  

Αυτό κάναμε και φέτος με την Χριστουγεν-
νιάτικη εκδήλωση για τα παιδιά των Αστυνο-
μικών, προσφέροντας στα παιδιά δώρα, αλλά 
και ψυχαγωγικό πρόγραμμα. Θα διοργανώ-
σουμε σύντομα και τον ακοκριάτικο χορό 
όπου φέτος θα τιμήσουμε με  τιμητικές πλα-
κέτες τους  τρεις  προαναφερθέντες συνάδελ-
φους - μέλη μας που τραυματίσθηκαν στην 
ένοπλη συμπλοκή στα ΕΛ.ΤΑ Ζευγολατιού.

Οι σχέσεις σας με την τοπική κοινωνία 
πώς είναι;

Θεωρώ ότι οι σχέσεις μας με την Κορινθια-
κή κοινωνία είναι σε πολύ καλό βαθμό και σ’ 
αυτό  έχουν συμβάλλει κατά πολύ οι συνά-
δελφοι με την καθημερινή τους προσφορά 
στις ανάγκες των πολιτών, αλλά και η Ένωσή 
μας με την στάση της (καθημερινή ενημέρω-
ση των πολιτών για τα προβλήματα μας). Οι 
προκλήσεις των καιρών επιβάλλουν συνα-
δελφική αλληλεγγύη, εγρήγορση και  ενεργό 
συμμετοχή όλων μας,  ιδιαίτερα δε των νεό-
τερων συναδέλφων για διατήρηση των κε-
κτημένων δικαιωμάτων,  τα οποία κατακτή-
θηκαν με διαρκείς αγώνες του συνδικαλιστι-
κού μας κινήματος.

ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ ΣΠΥΡΑΚΟΣ • Προεδροσ αστυνομικών κορινθου

Μετατοπίστηκε η βαριά 
εγκληματικότητα  

από τα μεγάλα αστικά  
κέντρα στην Περιφέρεια
Ο πρόεδρος της Ενωσης Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Νομού Κορίνθου, 
αποκαλύπτει ότι οι ληστείες  
στο νομό αυξήθηκαν  
κατά 305% και  
οι κλοπές - διαρρήξεις  
κατά 126%  
σε σχέση με  
το 2009

είμαστε στο πλευρό 
των συναδέλφων που 
αντιμετωπίζουν 
διάφορα προβλήματα 
(οικονομικά, υγείας 
κ.λ.π), χωρίς 
δημοσιοποιήσεις και 
τυμπανοκρουσίες
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ΠΛήθΟΣ  
ΤΑ εΡωΤήμΑΤΑ  
γιΑ ΤΟν ΑδιΚΟχΑμενΟ 
ΣΥνΑδεΛφΟ
Η είδηση για τον τραγικό θάνα-
το ενός νεαρού συναδέλφου 
με το υπηρεσιακό του όπλο, 
ενώ ήταν υπηρεσία σε μέτρα 
φύλαξης των γραφείων πολιτι-
κού κόμματος, έρχεται να προ-
στεθεί στα τόσα άλλα τραγικά 
συμβάντα βίαιων θανάτων ή 
θανάτων από παθολογικά αί-
τια εν ενεργεία συναδέλφων 
μας, προκαλώντας εύλογη 
ανησυχία και πλήθος ερωτη-
μάτων αναφορικά με την 
εφαρμογή των προβλεπομέ-
νων μέτρων υγιεινής και ασφά-
λειας, τη λειτουργία των υγειο-
νομικών επιτροπών και την υι-
οθέτηση του θεσμού του ια-
τρού εργασίας στην ελληνική 
αστυνομία. 
εκφράζουμε τα συλλυπητήριά 
μας στην οικογένεια του αδι-
κοχαμένου αστυνομικού και 
διαβεβαιώνουμε τους συνα-
δέλφους μας ότι το συνδικαλι-
στικό μας κίνημα αγωνίζεται 
για την ανάδειξη όλων εκείνων 
των παραγόντων που επιδρούν 
αρνητικά στον υπηρεσιακό 
βίο, γεννούν την ανασφάλεια 
και αφήνουν ακάλυπτο το συ-
νάδελφο στους παντοειδείς 
κινδύνους που τον απειλούν 
σε καθημερινή βάση. 

ΑνΑΠΡΟΣΑΡμΟγή 
ΚΡΑΤήΣεων  
ΣΤΟ μΤΣ
μετά από πολλές συναντή-
σεις, συζητήσεις και διαβου-
λεύσεις, με την υπ’ αριθ.υ.α.Φ. 
951.1/3/682259 από 7-1-
2011 κοινή υπουργική απόφα-
ση των υπουργών οικονομι-
κών, εθνικής Άμυνας και Προ-
στασίας του Πολίτη, καθορί-
στηκε η πάγια μηνιαία κράτη-
ση υπέρ του μετοχικού ταμεί-
ου στρατού (μ.τ.σ.) σε ποσο-
στό πέντε τοις εκατό (5%) επί 
του αθροίσματος των ποσών 
του βασικού μισθού και του 
επιδόματος χρόνου υπηρεσίας 
των μηνιαίων αποδοχών των 
μετόχων του μτσ.  
Η απόφαση, όπως ανακοινώ-
θηκε και έλαβε εγγράφως 
γνώση όλο το αστυνομικό προ-
σωπικό, ισχύει από 1.2.2011. 
Η ομοσπονδία μας παρακο-
λουθεί το θέμα και δεν θα επι-
τρέψει σε καμία περίπτωση 
την αποπομπή των μερισμα-
τούχων της αστυνομίας από το 
μτσ. Όπως ανακοινώθηκε δε 
μετά το τελευταίο Γενικό συμ-
βούλιο, εξετάζεται η διαδικα-
σία των ένδικων μέσων για την 
απόδοση ευθυνών σε εκείνους 
που οδήγησαν το ταμείο στην 
κατάρρευση.

Ξεχείλισε το ποτήρι της οργής 
των αστυνομικών, όταν πλη-
ροφορήθηκαν την απόφαση 

του Αρχηγείου για την περικοπή 
των ημερών εκπαίδευσης επιχειρη-
σιακού χαρακτήρα. Βροχή τα τηλε-
φωνήματα στην Ομοσπονδία, έντο-
νες οι διαμαρτυρίες των Πρωτοβαθ-
μίων Ενώσεων, έτσι όπως αποτυ-
πώθηκαν και στο τελευταίο Γενικό 
μας Συμβούλιο.

Είχε προηγηθεί η κοινή ανακοί-
νωση – διαμαρτυρία της ΠΟΑΣΥ και 
της ΠΟΑΞΙΑ, με την οποία καλείται 
η Αστυνομική Ηγεσία να αναθεω-
ρήσει την απόφαση αυτή και να 
προβεί σε μια συνολική αναβάθμι-
ση της εκπαίδευσης.

«Η απόφαση για περικοπή των 
ημερών της κατ’ έτος συντηρητικής  
εκπαίδευσης των αστυνομικών, 
που αρχίζει την 21-2-2011 σε θέματα 
αυτοάμυνας - αυτοπροστασίας - 
οπλοτεχνικής και σκοποβολής 
έτους 2011, από πέντε σε τρεις ημέ-
ρες και της περικοπής του αριθμού 
των εκπαιδευτικών βολών, υπονο-
μεύει τις προϋποθέσεις για την ποι-
οτική υπηρεσιακή κατάρτιση των 
αστυνομικών σε ζωτικής σημασίας 
ζητήματα», τονίζουν οι Ομοσπονδί-
ες, καταγγέλλοντας ότι μένει ακά-
λυπτος ο αστυνομικός στις σφαίρες 
των κακοποιών.

Δυστυχώς, επιβεβαιώνεται ότι ου-
δέποτε η Υπηρεσία είχε σε πρώτη 
προτεραιότητα τα ζητήματα της 
αστυνομικής αυτοπροστασία. Κατεύ-
θυνσή της είναι η πλήρωση στατιστι-
κών στόχων για επικοινωνιακή πε-
ρισσότερο διαχείριση και προβολή 
μιας αμφιλεγόμενης αποτελεσματι-
κότητας. Ο επικεφαλής μιας υπηρε-
σίας θα ελέγξει τον υφιστάμενό του 
γιατί δεν βεβαίωσε π.χ. τον Χ αριθμό 
τροχονομικών παραβάσεων που του 
υπέδειξε, αλλά είναι αμφίβολο αν θα 
τον ελέγξει για τον τρόπο που πραγ-
ματοποίησε τους ελέγχους σε ό,τι 
αφορά τα ζητήματα της αυτοπροστα-
σίας και τον σεβασμό των δικαιωμά-

των του ελεγχόμενου. Το ίδιο μπο-
ρούμε να επισημάνουμε και για το 
επίμαχο θέμα της φύλαξης - μεταγω-
γής κρατουμένων, με τις αποδράσεις 

να ακολουθούν αυξητικό ρυθμό και 
τη λήψη από την άλλη, μέτρων αντι-
μετώπισης του φαινομένου, μόνο στο 
επίπεδο της μεταβίβασης ευθυνών. 

Λόγω αυτού του κλίματος και οι 
μέχρι πρότινος ολιγοήμερες εκ-
παιδεύσεις στερούνταν της επι-
βαλλόμενης βαρύτητας σ’ ό,τι 
αφορά την εφαρμογή των διδαχθέ-
ντων σε επιχειρησιακό, πρακτικό, 
καθημερινό επίπεδο.  

Τραγωδίες
Παρότι θα ανέμενε κανείς την αύ-
ξηση και αναβάθμιση της ποιοτικής 
λειτουργίας της Αστυνομίας, αφού 
λόγω των συνεπειών της οικονομι-
κής κρίσης, υπάρχει διαρκής και 
αυξανόμενος ο κίνδυνος των ένο-
πλων περιστατικών με δεκάδες και 
εκατοντάδες νεκρούς και τραυμα-
τίες αστυνομικούς υπέρ του καθή-
κοντος, η συγκεκριμένη απόφαση 
καταδεικνύει την παραίτηση του 
Οργανισμού από τις προϋποθέσεις 
αποτελεσματικής λειτουργίας του, 
στο όνομα της αντιμετώπισης της 
κρίσης. Αν, όμως, το ζήτημα είναι η 
εξοικονόμηση κονδυλίων από την 
περικοπή των φυσιγγίων στις  εκ-
παιδευτικές  βολές, ουδείς από τους 
αρμοδίους δικαιούται να μεταβιβά-
ζει  ευθύνες  από την Πολιτική και 
Φυσική Ηγεσία όταν «όπλα εκπυρ-
σοκροτούν» και έχουμε τραγωδίες, 
με διαστάσεις ενίοτε ανεξέλεγκτες, 
τονίζουν οι Ομοσπονδίες.

Ακάλυπτοι στις σφαίρες  
των κακοποιών
«Εδώ και τώρα» ανακαλέστε τη διαταγή για τον περιορισμό της συντηρητικής εκπαίδευσης

Άμεση ήταν η προτροπή της 
Ομοσπονδίας μας για αυξη-
μένα αντανακλαστικά από 

όλους λόγω της έναρξης της δίκης 
των κατηγορουμένων για τρομο-
κρατικές ενέργειες.

Με ανακοίνωσή της ενημέρωσε 
τους συναδέλφους ότι το τελευταίο 
διάστημα υπάρχει έντονη δραστηρι-
οποίηση της Ελληνικής Αστυνομίας 
και άλλων αρμοδίων υπηρεσιών 
στον τομέα δίωξης της τρομοκρατί-

ας, ενώ λόγω της δίκης για τις τρο-
μοκρατικές ενέργειες της Συνωμο-
σίας Πυρήνων της Φωτιάς, αυτονό-
ητο είναι ότι για λόγους ασφαλείας, 
από όλους πρέπει να επιδεικνύεται 
μέγιστη επαγρύπνηση και  προσοχή. 

Η νέα χρόνια που για όλους μας 
προμηνύεται κρίσιμη, ας καταγρα-
φεί στα αστυνομικά χρονικά  ως 
απαρχή μιας νέας περιόδου υπηρε-
σιακών επιδόσεων, απαλλαγμένων 
από λάθη και αστοχίες που θα μπο-

ρούσαν να αποβούν μοιραίες για 
την αστυνομική μας οικογένεια.

Ευελπιστούμε, τέλος, ότι οι όποιες 

υπηρεσιακές εντολές θα λαμβάνουν 
υπόψη τους τα αντικειμενικά δεδο-
μένα και δεν θα οδηγούν για άλλη 
μια φορά σε εξουθένωση το ήδη ορι-
ακής αντοχής -λόγω υπεραπασχό-
λησης- ανθρώπινο δυναμικό, γιατί 
αυτό που προέχει είναι το ουσιαστι-
κό αποτέλεσμα για την προστασία 
των αστυνομικών και η σωστή λει-
τουργία των Αστυνομικών Υπηρεσι-
ών  και όχι οι γενικόλογες διαταγές 
επιτελικού τύπου.  

Προσοχή, κινδυνεύουμε!

ΣΤΟιχειΑ γιΑ ΤΑ εΥΡωΠΑϊΚΑ μιΣθΟΛΟγιΑ
επικαιροποιημένα στοιχεία για 
τα μισθολόγια των αστυνομικών 
στην ευρώπη ζήτησε η ομοσπον-
δία μας από την Γιουροκόπ, στο 
πλαίσιο της διεκδίκησής μας 
ενός δίκαιου και αξιοπρεπούς μι-
σθολογίου.
Όπως αναφέρεται στο σχετικό 
έγγραφο, η ομοσπονδία ζητά  
στοιχεία - πίνακες  για το μισθο-
λόγιο των αστυνομικών στις χώ-
ρες της ευρωπαϊκής Ένωσης, 
προκειμένου να σχηματίσει μια 

ολοκληρωμένη εικόνα για το πώς 
διαρθρώνονται τα άλλα μισθολό-
για, αλλά και για τις  συνολικές 
ετήσιες αποδοχές τους.  
ειδικότερα, ετέθη και το ερώτη-
μα εάν οι συνάδελφοί μας που 
υπηρετούν σε μη στρατιωτικές 
αστυνομίες, ακολουθούν κλαδι-
κό μισθολόγιο και ποια η φιλοσο-
φία που το διέπει,  ή εάν συμπε-
ριλαμβάνονται στο μισθολόγιο 
των δημοσίων υπαλλήλων; 
να σημειώσουμε ότι το θέμα του 

μισθολογίου των δημοσίων υπαλ-
λήλων έχει ανοίξει εκ μέρους της 
κυβέρνησης, χωρίς ρητά να έχει 
ανακοινωθεί ότι αφορά και τα ει-
δικά μισθολόγια. Η ομοσπονδία 
μας παρακολουθεί το θέμα, και 
όπως προκύπτει από την ενημέ-
ρωση που έκανε στο Γενικό συμ-
βούλιο ο αντιπρόεδρος οικονομι-
κών κ. Απόστολος Ρίζου, είναι 
έτοιμη. Άλλωστε, στο ετήσιο τα-
κτικό μας συνέδριο το μάρτιο, 
θα είναι το κυρίαρχο θέμα μας. 
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Θέλουμε την κοινωνία μαζί μας 
για μια δημοκρατική μεταρρύθμιση  
της Ελληνικής Αστυνομίας
Το Μάρτιο το ετήσιο συνέδριο της ΠΟΑΣΥ. Κατακραυγή προκαλούν οι περικοπές δαπανών.  
Με «στάση πληρωμών» απειλούνται οι υπηρεσίες. Ο ρόλος των Πρωτοβαθμίων Οργανώσεων

Σε πεδίο καταγραφής των καυ-
τών χρονιζόντων προβλημά-
των, αλλά και γόνιμης συζήτη-

σης για την αντιμετώπισή τους, 
άμεσα, όπου είναι εφικτό, και με 
χρονοδιαγράμματα, -τεκμηριωμένα 
και σε επιστημονική βάση-, όπου 
επιβάλλεται να γίνουν μεγάλες 
ανατροπές για την μεταρρύθμιση 
στην Ελληνική Αστυνομία, αναδεί-
χθηκε το πρώτο για το νέο έτος Γε-
νικό Συμβούλιο της Ομοσπονδίας 
μας, το οποίο πραγματοποιήθηκε 
στην Αθήνα με τη συμμετοχή του 
Διοικητικού της Συμβουλίου  στις 2 
και 3 Φεβρουαρίου 2011.

Η συνεδρίαση, παρά τον εορτα-
στικό χαρακτήρα της, καθώς περιε-
λάμβανε και την κοπή της πρωτο-
χρονιάτικης πίτας της Ομοσπονδί-
ας μας, ήταν μια παραγωγική συνά-
ντηση εργασίας, όπου κατατέθηκαν 
σημαντικές προτάσεις για τη με-
ταρρύθμιση της ΕΛ.ΑΣ. και τη θω-
ράκιση των αστυνομικών από τους 
κινδύνους που τους απειλούν.

Επίσης, εκ μέρους των προέδρων 
και των 51 Πρωτοβαθμίων Ενώσε-
ων, αναδείχθηκαν με ιδιαίτερη οξύ-
τητα τα καθημερινά προβλήματα 
(μη έγκριση δαπανών, περικοπή 
εκτός έδρας, προβλήματα με τα 
καύσιμα, ασυντήρητα οχήματα, 
γραφική ύλη υπό αφανισμό, περιο-
ρισμοί στη συντηρητική εκπαίδευ-
ση, κλπ), που υπονομεύουν το αστυ-
νομικό έργο και αφήνουν ποικιλο-
τρόπως εκτεθειμένο το συνάδελφο 
(εργασιακά, οικονομικά, πειθαρχι-
κά, ακόμα και σωματικά), θα υπο-
βληθούν δε αναλυτικά προς την 
Ηγεσία.

Συνέδριο 
Η Ομοσπονδία κατέστησε σαφές 
προς την κυβέρνηση και τα πολιτι-
κά κόμματα, ότι διαφωνεί κάθετα 
με την πολιτική των περικοπών, αλ-
λά και με την αλλαγή του τρόπου 
λειτουργίας των ελεγκτικών μηχα-
νισμών των αστυνομικών δαπανών 
και ότι θα συνεχίσει να αγωνίζεται 

για να εφαρμοστεί στην πράξη το 
σύνθημά της «στο αγαθό της ασφά-
λειας δεν χωρούν εκπτώσεις και 
περικοπές».

Γι’ αυτό καλούμε άμεσα το οικο-
νομικό επιτελείο της κυβέρνησης 
να αναθεωρήσει την πολιτική του, 
αλλά και τα πολιτικά κόμματα να 
στηρίξουν πιο αποφασιστικά τις 
προτάσεις μας, καθώς αν δεν  διατε-
θούν τα απαιτούμενα κονδύλια, ο 
αστυνομικός θα απαξιώνεται και 
θα μετατρέπεται σε εξιλαστήριο θύ-
μα μιας θλιβερής και μίζερης πραγ-
ματικότητας, την ευθύνη της οποί-
ας έχουν αποκλειστικά άλλοι. 

Άλλωστε, τα οξυμένα οικονομικά 
προβλήματα των υπηρεσιών και η 
μισθολογική μας αφαίμαξη, θα 
αποτελέσουν κεντρικό θέμα του 
ετήσιου τακτικού μας συνεδρίου, το 
οποίο αποφασίστηκε να πραγματο-
ποιηθεί το τρίτο 10ήμερο του προ-
σεχούς Μαρτίου, προκειμένου να 
συζητηθεί και η πρότασή μας για το 
νέο μισθολόγιο, η κατάσταση των 

ασφαλιστικών ταμείων (του ΜΤΣ 
ιδιαιτέρως, για το οποίο η Ομο-
σπονδία έγκαιρα είχε σημάνει συ-
ναγερμό, εξετάζοντας το ενδεχόμε-
νο αναζήτησης ευθυνών των διοι-
κούντων με προσφυγή στη Δικαιο-
σύνη), κλπ.

Για άλλη μια φορά εκ μέρους της 
Ομοσπονδίας μας τονίστηκε η κρι-
σιμότητα της περιόδου που διανύ-
ουμε, λόγω της οικονομικής κρίσης 
και της «μνημονιακής πολιτικής», 
όμως όσα είχαν καθοριστεί από το 
τελευταίο μας 20ο συνέδριο και εί-
χαν γνωστοποιηθεί και στην σημε-
ρινή ηγεσία, κατά τη συνεδρίαση 
του Γ.Σ. της 7-10-2010 βρίσκονται 
στο επίκεντρο του αγώνα μας.

Το κυρίαρχο θέμα της σύστασης 
Διακομματικής Επιτροπής με στό-
χο την καταγραφή των προβλημά-
των της Ελληνικής Αστυνομίας και 
τη δρομολόγηση των νέων συναινε-
τικών πολιτικών που επιζητούμε, 
δεν αποτέλεσε προτεραιότητα της 
κυβέρνησης. Αντιθέτως, ζήσαμε τη 

λαίλαπα των περικοπών και την 
ανατροπή του ασφαλιστικού, την 
αβεβαιότητα των ασφαλιστικών 
μας ταμείων, τις δυσλειτουργίες 
πολλών υπηρεσιών, την καθημερι-
νή ανασφάλεια των συναδέλφων 
μας, την επικινδυνότητα του επαγ-
γέλματος με τους εκατοντάδες νε-
κρούς και τραυματίες.

Φωνή λαού...
Από την πλευρά μας καταστήσαμε 
και πάλι σαφές ότι θα πορευτούμε  
πιο δυναμικά, διεκδικώντας τη λει-
τουργία μιας αστυνομίας με κύρος, 
με ποιότητα υπηρεσιών και με αξι-
οπρεπείς συνθήκες διαβίωσης για 
το προσωπικό της, γνωρίζοντας ότι 
η κοινωνία «κοχλάζει» και η αστυ-
νομία δεν πρέπει σε καμία περί-
πτωση να χρησιμοποιηθεί ως κατα-
σταλτικός μηχανισμός. Τονίσαμε δε  
ότι με αφορμή τα γεγονότα της Κε-
ρατέας, έγιναν παρεμβάσεις σε επί-
πεδο Περιφέρειας και Τοπικής Αυ-
τοδιοίκησης ώστε να απεμπλακεί η 
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Ο Αρχηγός της Ελληνικής 
Αστυνομίας κ. Ελευθέριος 
Οικονόμου, απευθύνοντας 

σύντομο χαιρετισμό, σημείωσε, με-
ταξύ άλλων, ότι το Γενικό Συμβού-
λιο πραγματοποιείται σε μια δύ-
σκολη χρονική συγκυρία, κατά την 
οποία η Ελληνική Αστυνομία πρέ-

πει να πορευθεί με αποφασιστικό-
τητα και μετριοπάθεια, ώστε να 
αξιοποιήσει την ευκαιρία της κρί-
σης για να αλλάξει σελίδα στη σχέ-
ση της με τον πολίτη και αφήνο-
ντας οριστικά πίσω της τα εμφυλι-
οπολεμικά σύνδρομα του παρελ-
θόντος.

Τ ις εργασίες του Γενικού Συμ-
βουλίου τίμησαν με τη συμμε-
τοχή τους, εκ μέρους του 

Πρωθυπουργού κ. Γιώργου Πα-
πανδρέου ο υπουργός Προστασίας 
του Πολίτη κ. Χρήστος Παπου-
τσής, ο υφυπουργός κ. Μανόλης 
Όθωνας, ο Αρχηγός της Ελληνικής 
Αστυνομίας κ. Ελευθέριος Οικονό-
μου, ο Διευθυντής Επιτελείου κ. Νί-
κος Παπαγιαννόπουλος, ο Διευθυ-
ντής Κλάδου Οργάνωσης και Αν-
θρώπινου Δυναμικού κ. Νίκος Σε-
ρέτης, ο βουλευτής του ΠΑΣΟΚ κ. 
Νικόλαος Ζωίδης, ο τομεάρχης της 
Νέας Δημοκρατίας και πρώην 
υπουργός κ. Αθανάσιος Νάκος, το 
μέλος της ΚΕ του ΚΚΕ κ. Δημήτρης 
Αγκαβανάκης, ο βουλευτής του 
ΛΑΟΣ κ. Αθανάσιος Πλεύρης, ο 
βουλευτής του ΣΥΡΙΖΑ κ. Μιχάλης 
Κριτσωτάκης, ο καθηγητής Εργα-
τικού Δικαίου Αλέξης Μητρόπου-
λος ο νομικός μας σύμβουλος κ. 
Χάρης Μπουκουβάλας, ο γενικός 
γραμματέας της ΑΔΕΔΥ κ. Ηλίας 
Ηλιόπουλος και εκ μέρους της ΠΟ-
ΑΞΙΑ ο πρόεδρος και γενικός γραμ-
ματέας κ.κ. Δημήτρης Γεωργατζής 
και Ιωάννης Κατσιαμάκας.

ΕΛ.ΑΣ. από τη διένεξη που έχει 
παρουσιαστεί (το παράδειγμα της 
Λευκίμης είναι χαρακτηριστικό, 
όπου οι δαπάνες αστυνόμευσης 
υπερέβησαν τον προϋπολογισμό 
ανάλογου έργου), ενώ επισημάνα-
με και την παρέμβασή μας για την 
απεργία πείνας των μεταναστών 
στη Νομική. 

Η Ομοσπονδία μας δεν κλείνει 
τα μάτια της στα κοινωνικά προ-
βλήματα και αγωνίζεται σταθερά, 
όπως προβλέπεται και από το κα-
ταστατικό της για να μην απαξιώ-
νονται οι θεσμοί και οι κατακτή-
σεις μας. Γι’ αυτό επειδή οι καιροί 
το απαιτούν και οι διεκδικήσεις 
την κρίσιμη περίοδο που διανύου-
με το επιβάλλουν, προχωρούμε 
στην ίδρυση τριτοβάθμιας συνδι-
καλιστικής οργάνωσης – Συνομο-
σπονδίας Σωμάτων Ασφαλείας. Το 
Διοικητικό και το Γενικό Συμβού-
λιο εξέφρασαν, επίσης, την κάθε-
τη αντίθεσή του σε τυχόν επιχει-
ρούμενη ρύθμιση που θα επιτρέ-
πει σε Ειδικούς Φρουρούς και Συ-
νοριακούς Φύλακες, ενώ ονομάζο-
νται αστυφύλακες, να εξακολου-
θούν να συμμετέχουν στα σωμα-
τεία Ειδικών Φρουρών και Συνο-
ριακών Φυλάκων.

Οι Ενώσεις
Με το κλείσιμο των εργασιών η 
Ομοσπονδία  κάλεσε εκ νέου όλες 
της τις δυνάμεις σε διαρκή εγρή-
γορση και επαγρύπνηση για την 
άσκηση της μέγιστης δυνατής πίε-
σης, προκειμένου να επιταχυνθεί η 
διαδικασία επίλυσης των χρόνιων 
προβλημάτων. Προς τούτο δε, οι 

Πρωτοβάθμιες Οργανώσεις, να 
παίξουν αποφασιστικό ρόλο στην 
ανάδειξη των τοπικών προβλημά-
των, συστρατεύοντας τους συνα-
δέλφους στον κοινό μας αγώνα και 
ενημερώνοντας τις τοπικές κοινω-
νίες ότι είναι απαραίτητη όσο ποτέ 
και η δική τους στήριξη για να 
βρουν λύση τα αιτήματά μας.

Να μην επιτρέψουμε οι επιπτώ-
σεις της κρίσης να μας βρουν αντι-
μέτωπους με την κοινωνία, απε-
ναντίας να εργαστούμε μαζί για τη 
συνολική μεταρρύθμιση της Ελλη-
νικής Αστυνομίας, ώστε να εκπλη-
ρώνουμε πάντα την αποστολή της, 
δίπλα και με σεβασμό στον πολί-
τη, όσο και στα δημοκρατικά του 
δικαιώματα. 

ΧΡΗΣΤΟΣ 
ΠΑΠΟΥΤΣΗΣ
«ΔΕΣμΕΥΣΗ μΑΣ  
Η μΕΤΑΡΡΥΘμιΣΗ»

Δέσμευση της κυβέρνη-
σης του ΠΑΣΟΚ απο-
τελεί η μεταρρύθμιση 

και ο εκδημοκρατισμός  της 
Ελληνικής Αστυνομίας, τό-
νισε στο Γενικό Συμβούλιο ο 
υπουργός Προστασίας του 
Πολίτη κ. Χρήστος Παπου-
τσής, σημειώνοντας, ταυτό-
χρονα, ότι στους δύσκολους 
καιρούς που περνά η χώρα 
μας, είναι υποχρεωμένη να 
κινηθεί με γρήγορους ρυθ-
μούς, να προχωρήσει σε με-
γάλες αλλαγές σε όλο το 
πλέγμα των οικονομικών 
και κοινωνικών δομών, δια-
τηρώντας, όμως τη συνοχή 
της κοινωνίας.

Τόνισε, επίσης, ότι «είναι 
καίρια η αποστολή της Ελ-
ληνικής Αστυνομίας, να εγ-
γυηθεί την ασφάλεια και την 
κοινωνική ειρήνη, τα δικαι-
ώματα των πολιτών» και 
έκανε εκτεταμένη αναφορά 
στο ζέον πρόβλημα του με-
ταναστευτικού, που εντείνε-
ται λόγω και των αναταρα-
χών σε χώρες της Βόρειας 
Αφρικής.

Επίσης, ο κ. Παπουτσής, 
αναφέρθηκε στις θετικές 
διατάξεις του πολυνομο-
σχεδίου, όπως είναι η αύξη-
ση από 100 σε 300 ευρώ του 
μηνιαίου επιδόματος, που 
καταβάλλεται σε όσους 
τραυματίζονται κατά την 
εκτέλεση διατεταγμένης 
υπηρεσίας, η κάλυψη των 
εξόδων ταξιδιού και διαμο-
νής σε ένα μέλος της οικο-
γένειας τραυματισμένου 
αστυνομικού, η κατάργηση 
του «ισομερώς» στις μετα-
θέσεις, η αλλαγή των όρων 
επανεξέτασης όσων κρίνο-
νται μη κατάλληλοι προς 
χρήση όπλου, η επέκταση 
της άδειας ανατροφής τέ-
κνου, όπως ισχύει στο λιμε-
νικό και στο στρατό κλπ.

μας τίμησαν με τη συμμετοχή τους

Με τις ευλογίες και τις ευχές του προϊσταμένου της Θρησκευτικής υπηρεσίας της ΕΛ.ασ. αρχιμανδρίτη 
νεκτάριου, η ομοσπονδία μας έκοψε την πρωτοχρονιάτικη πίτα της παρουσία της πολιτικής και φυσικής Ηγεσίας 
του σώματος. Καλή (αγωνιστική) χρονιά σε όλους, με υγεία και ευόδωση των προσδοκιών μας, σε προσωπικό, 
οικογενειακό και υπηρεσιακό επίπεδο.

«Ν’ αλλάξουμε σελίδα»
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Αδήριτη ανάγκη η μεταρρύθμιση της ΕΛ.ΑΣ.
Μ ια νέα μελέτη, υπό το βάρος 

των νέων δεδομένων και 
του μεγάλου χρονικού δια-

στήματος που μεσολάβησε από το 
2000, όταν για πρώτη φορά κατατέ-
θηκαν από την ΠΟΑΣΥ οι θέσεις της 
για την αναδιάρθρωση της Ελληνικής 
Αστυνομίας – και πάλι τότε με ειδική 
πανεπιστημιακή μελέτη, βρίσκεται 
τις τελευταίες ημέρες στο τραπέζι του 
δημόσιου διαλόγου, με πρωτοβουλία 
της Ομοσπονδίας μας.

Ο δρ Πολιτικών Ασφάλειας του Πα-
ντείου Πανεπιστημίου κ. Γιώργος 
Παπακωνσταντής, στον οποίο ανα-
τέθηκε από την Ομοσπονδία μας η 
υποβολή προτάσεων για μια γενικό-
τερη μεταρρύθμιση στην Ελληνική 
Αστυνομία, ανέπτυξε στο Γενικό Συμ-
βούλιο τους λόγους που επιβάλλουν, 
επιτακτικά πλέον, ριζικές αλλαγές 
στο ελληνικό αστυνομικό σύστημα 
και παρουσίασε εν τάχει, σημαντικά 
σημεία των καινοτόμων προτάσεών 
του. Ο ίδιος διευκρίνισε ότι πρέπει να 
αποσαφηνιστεί πλήρως το πλαίσιο 
και η κατεύθυνση των αλλαγών, διό-
τι δεν αρκεί να ομιλεί κάποιος γενι-
κώς και αορίστως για αναδιάρθρωση, 
ούτε να προβαίνει σε αποσπασματι-
κές ρυθμίσεις υπό την πίεση των γε-
γονότων ή της σφοδρής κριτικής που 
δέχεται πολλές φορές η αστυνομία.

Στη μελέτη, καταγράφονται τα κυ-
ριότερα προβλήματα του Σώματος, 
υποβάλλονται προτάσεις προς συζή-
τηση, προτείνονται νέες μελέτες για 
τη συγκεκριμενοποίηση των απαραί-
τητων αλλαγών και όλα αυτά, όπως 
τόνισε ο κ. Παπακωνσταντής με  γνώ-
μονα την ανάδειξη μιας πρότασης για 
μια Νέα Ελληνική Αστυνομία, απαλ-
λαγμένη από τις αδυναμίες του πα-
ρελθόντος, σύγχρονη, ποιοτική, απο-
τελεσματική και με κοινωνική ανα-
γνώριση και αποδοχή. Μια Αστυνο-
μία που θα κάνει περήφανους όσους 
την υπηρετούν, αλλά και τους ίδιους 
τους πολίτες για τις υπηρεσίες της.

Τα κριτήρια
Στο πρώτο μέρος καταγράφεται ο 
ρόλος της Αστυνομίας στη σύγχρο-
νη κοινωνία, οι σύγχρονες ανά-

γκες, το σημερινό ημιστρατιωτικό 
μοντέλο  και τα οργανωτικά του 
χαρακτηριστικά. 

Ας δούμε ορισμένες επισημάν-
σεις της μελέτης:

1Σε συνθήκες παγκοσμιοποίησης 
και με δεδομένο το βεβαρημένο 

ιστορικό της αστυνομίας μας, ο θε-
μελιώδης ρόλος της είναι η προστα-
σία της δημοκρατικής νομιμότητας, 
ώστε η υπαγωγή της στην πολιτική 
εξουσία να μη σημαίνει σε καμία πε-
ρίπτωση και υπαγωγή σε πολιτικές 
ή ακόμη χειρότερα, σε κομματικές 
σκοπιμότητες. 

2Ο ρόλος της Αστυνομίας, είναι 
κατ’ εξοχήν ρόλος πολιτικής 

υπηρεσίας, η οποία διαθέτει ένοπλες 
δυνατότητες για να ασκεί τη νόμιμη 
βία έγκαιρα, έγκυρα και αποτελε-
σματικά. Αυτό σημαίνει ότι οι αστυ-

νομικοί, αλλά και η Αστυνομία γενι-
κότερα, απαιτείται να δημιουργή-
σουν κλίμα εμπιστοσύνης στην κοι-
νωνία με το να χρησιμοποιούν τη δι-
ακριτική ευχέρεια που εκ των πραγ-
μάτων έχουν κατά την άσκηση της 
εξουσίας τους, με εποικοδομητικό 
και θετικό τρόπο. Ο ρόλος τους απαι-
τεί τη συνεργασία της κοινότητας και 
της κοινωνίας γενικότερα. 

3Η μέτρηση της πραγματικής 
εγκληματικότητας είναι σχεδόν 

αδύνατη,  συνεπώς η αποτελεσματι-
κότητα της Αστυνομίας με βάση αυτό 
το κριτήριο πρακτικά δεν μπορεί να 
μετρηθεί. 

4Ο σύγχρονος ευρωπαίος αστυνο-
μικός, πρέπει να έχει ένα εύρος 

ικανοτήτων από το να είναι ικανός να 
ρυθμίσει την κυκλοφορία σε ένα πολυ-
σύχναστο δρόμο και να βοηθήσει ένα 
ανήμπορο πολίτη να περάσει στο απέ-

ναντι πεζοδρόμιο, μέχρι να  επέμβει σε 
μια ένοπλη ληστεία, να ελέγξει πορνο-
γραφικές σελίδες στο διαδίκτυο, να 
εξακριβώσει πληροφορίες για κακο-
ποίηση παιδιών, να ασχοληθεί με πλη-
ροφορίες για τρομοκράτες, κλπ. 

5Τα σύγχρονα κράτη προσανατο-
λίζουν την εξέλιξη των συστημά-

των αστυνόμευσης σε τρεις βασικούς 
άξονες: 
α) Στην αναπροσαρμογή των οργα-

νωτικών σχημάτων και δομών σε 
όλα τα επίπεδα, δίνοντας έμφαση 
στην κοινοτική αστυνόμευση.

 β) στην αναβάθμιση και αξιοποίηση 
του ανθρώπινου παράγοντα και 

γ) στην ανάπτυξη και χρήση ολοένα 
και πιο λειτουργικής και αποτελε-
σματικής τεχνολογίας στην υπη-
ρεσία του ελέγχου και της επιτή-
ρησης, της εξιχνίασης και της 
προστασίας.

6Η Ελληνική Αστυνομία είναι συ-
γκεντρωτικά οργανωμένη. Ο εκά-

στοτε υπουργός δεν είναι μόνο πολι-
τικά υπεύθυνος, αλλά μαζί με τους 
συμβούλους και συνεργάτες του, συ-
χνά εμπλέκεται στην επιχειρησιακή 
δραστηριότητα.

Αρχιτεκτονική «Καλλικράτη»
Στο δεύτερο μέρος παρατίθενται 
προτάσεις και οργανογράμματα για 
την αναδιοργάνωση της Αστυνομίας, 
λαμβάνοντας υπόψη την αρχιτεκτο-
νική του Κράτους με το σχέδιο «Καλ-
λικράτης» και την αδήριτη ανάγκη, η 
νέα Αστυνομία να εξυπηρετεί τον 
πρωταρχικό της στόχο, δηλαδή τη συ-
νολική ικανοποίηση των πολιτών για 
τις υπηρεσίες της. Ο μελετητής, χαρα-
κτηρίζει ως ιδιαίτερα σοβαρό στόχο 
της Αστυνομίας, που παραγνωρίζε-
ται, συχνά, την επίτευξη της δυνατό-
τητας των αστυνομικών να ανταπο-
κρίνονται στο συντομότερο δυνατό 
χρόνο στις κλήσεις των πολιτών για 
βοήθεια, σε οποιαδήποτε γωνιά της 
Ελληνικής επικράτειας σε λίγα λεπτά 
της ώρας, 24 ώρες το 24ωρο, 7 ημέρες 
την εβδομάδα. Αυτό σημαίνει συγκε-
κριμένες οργανωτικές αλλαγές και 
προσανατολισμό στη δράση, ώστε η 
επάρκεια σ’ αυτόν τον τομέα όχι μόνο 
να είναι μόνιμη και αδιατάρακτη, αλ-
λά και να βελτιώνεται συνεχώς. 

Άλλους εξ ίσου σοβαρούς στόχους 
που πρέπει να εξυπηρετεί η αναδι-
άρθρωση είναι η αύξηση των αστυ-
νομικών στο δρόμο, η βελτίωση της 
ικανότητας της Αστυνομίας για τη 
διερεύνηση και την εξιχνίαση 
εγκλημάτων, η μείωση της γραφειο-
κρατίας και η επέκταση του Police 
on Line, η ορθολογική εκμετάλλευ-
ση της σύγχρονης τεχνολογίας, η κα-
τανόηση των συνανθρώπων μας από 
άλλες χώρες που βρίσκονται στην 
Ελλάδα, ως μετανάστες, η βελτίωση 
των συνθηκών εργασίας των αστυ-
νομικών (ένας πιεσμένος, στρεσαρι-
σμένος, χαμηλά αμειβόμενος και 
κοινωνικά περιθωριοποιημένος 
αστυνομικός, δεν είναι δυνατό να εί-
ναι ένας καλός αστυνομικός), η ανα-
βάθμιση της εκπαίδευσης, κλπ. 

Ο δρ Πολιτικών Ασφάλειας του Παντείου Πανεπιστημίου  
κ. Γιώργος Παπακωνσταντής παρουσίασε τους βασικούς άξονες  

της πρότασης για μια σειρά τολμηρές αλλαγές
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στροφή στην περιπολούσα μονάδα
Τα βασικά σημεία της πρότασης για την αναδιοργάνωση της αστυνομίας

Βασική φιλοσοφία της αναδι-
άρθρωσης αποτελεί η υιοθέ-
τηση ενός νέου δόγματος, 

που θέλει ως βασική μονάδα-
κύτταρο της Αστυνομίας, όχι το 
Αστυνομικό Τμήμα, που απαιτεί 12 
αστυνομικούς μόνο για να είναι 
ανοικτό, αλλά την κινητή - περιπο-
λούσα μονάδα, με προκαθορισμέ-
νη αρμοδιότητα χώρου και συγκε-
κριμένες αρμοδιότητες.

Το ενδεικτικό οργανόγραμμα έν-
στολης αστυνόμευσης μιας ή πε-
ρισσοτέρων περιοχών «Καλλικρα-
τικών» δήμων στη γεωγραφική πε-
ριοχή μιας Περιφερειακής Ενότη-
τας (πρώην νομού), για την οποία 
απαιτείται η ύπαρξη τριών περιπο-
λιών,  είναι το παρακάτω:

Η οργανωτική διάρθρωση σε 

επίπεδο Περιφερειακής Ενότητας 
ξεκινά από τα κάτω με τις κινητές 
μονάδες-περιπολίες και τα Τμήμα-
τα Αστυνομίας ανά δήμο ή δήμους. 

Με στόχο τη μείωση της γραφει-
οκρατίας, προτείνεται η ίδρυση 
Αστυνομικών Κέντρων Εξυπηρέ-
τησης Πολιτών (ΑΚΕΠ), τα οποία 
θα υπάγονται στις Αστυνομικές Δι-
ευθύνσεις της Περιφερειακής Ενό-
τητας.  Στο κέντρο αυτό, θα απευ-
θύνονται οι πολίτες για κάθε εί-
δους αστυνομικής δικαιοδοσίας 
διοικητικό έγγραφο.

Επίσης, η δημιουργία σε κάθε 
«Καλλικρατικό» δήμο Γραφείου 
Αστυνομίας, αποτελούμενο από 
2-5 αστυνομικούς, οι οποίοι θα 
έχουν τις αρμοδιότητες του Αστυ-
νομικού της Γειτονιάς και εκείνες 

που αναφέρονται στο σύστημα 
Κοινοτικής Αστυνόμευσης, καθώς 
και τις απαραίτητες διοικητικές 
αρμοδιότητες. 

Άλλα κεφάλαια της μελέτης ανα-
φέρονται στην ίδρυση Επιτροπών 
Αστυνομίας σε επίπεδο Περιφέρει-
ας και Περιφερειακής Ενότητας, 
στην γενική νέα δομή της αστυνο-
μίας, στη δομή του αρχηγείου και 
στην επιλογή της Ηγεσίας, στα κα-
θήκοντα των αστυνομικών σε μια 
νέα αστυνομία, στον τρόπο προ-
σλήψεων και εκπαίδευσης,  στο 
βαθμολόγιο και στην αναγκαιότη-
τα νέου μισθολογίου, αλλά και στα 
στάδια υλοποίησης της μεταρρύθ-
μισης σε βάθος οκταετίας με στόχο 
πάντα να μη θιγούν τα συμφέρο-
ντα των ήδη υπηρετούντων.

Η Ομοσπονδία μας με συνέ-
πεια λόγων και έργων, κα-
τέθεσε στην κυβέρνηση 

και στα πολιτικά κόμματα μια συ-
γκεκριμένη πρόταση για τη με-
ταρρύθμιση της Ελληνικής Αστυ-
νομίας.

Η μελέτη αυτή, όπως επισήμα-
νε ο πρόεδρος της ΠΟΑΣΥ κ. Χρή-
στος Φωτόπουλος, δεν αποτελεί 
θέσφατο. «Το σημειώνει άλλωστε 
στη μελέτη και ο κ. Παπακωνστα-
ντής. Φιλοδοξεί, ωστόσο, να ανοί-
ξει το διάλογο για να ακουστούν 
όλες οι απόψεις και να καταλή-
ξουμε, επιτέλους, κάπου. Δεν 
υπάρχει κανένα άλλο περιθώριο 
αναβλητικότητας και ταλάντευ-
σης. Η ΕΛ.ΑΣ. έπιασε τα όριά της.

Καλούμε την πολιτική και 

αστυνομική μας Ηγεσία, να με-
λετήσουν την πρόταση και να 
αναλάβουν όλες εκείνες τις υγι-
είς πρωτοβουλίες, ώστε να μπει 
ο οργανισμός της Ελληνικής 
Αστυνομίας σε τροχιά εκσυγχρο-
νισμού, όπως οι σημερινές και 
μελλοντικές περιστάσεις απαι-
τούν. Διαθέτουμε ένα άξιο αν-
θρώπινο δυναμικό που με προϋ-
ποθέσεις και εγγυήσεις, μπορεί 
να σταθεί στο ύψος των περιστά-
σεων. Από την πλευρά μας σας 
διαβεβαιώνουμε ότι θα πορευ-
τούμε και πάλι, διεκδικώντας τη 
λειτουργία μιας αστυνομίας με 
κύρος, με ποιότητα υπηρεσιών 
και με αξιοπρεπείς συνθήκες δι-
αβίωσης για το προσωπικό της», 
τόνισε ο κ. Φωτόπουλος.

Στο χέρι της πολιτείας  
η επανίδρυση της ΕΛ.ΑΣ.

Ισορροπία δυνάμεων  
και υπηρεσιών  
κατά γεωγραφική περιοχή

Μ ια γεύση του πολυσέλι-
δου περιγράμματος της 
πρότασης για την ανα-

σύνταξη των αστυνομικών δυ-
νάμεων, αποτελεί η εφαρμογή 
της αρχής της ισορροπίας στον 
κατά αρμοδιότητα και κατά γε-
ωγραφική περιοχή διαχωρισμό 
των Υπηρεσιών. 

Ούτε υδροκεφαλικές Υπηρε-
σίες, αλλά ούτε και πολυδια-
σπασμένες, στεγανές Υπηρεσί-
ες. Η διάκριση διαφορετικών 
αστυνομικών μονάδων, ανάλο-
γα με την αρμοδιότητα, αλλά 
και ανάλογα με τη γεωγραφική 
περιοχή, πρέπει να είναι λει-
τουργική και ανάλογη με τα 
προβλήματα. 

Ο βασικός διαχωρισμός στην 
αρμοδιότητα της αστυνόμευ-
σης είναι: 

1) Εμφανής (ένστολη) Αστυνό-
μευση και 

2) Αφανής (με πολιτικά) Αστυ-
νόμευση. 

Η πρώτη έχει τρεις βασικές 
υπηρεσίες, οι οποίες πρέπει να 
υπάρχουν παντού:
α) Κοινοτική Αστυνόμευση (υπο-

στήριξη της κοινότητας, Αστυ-
νομικός της Γειτονιάς)

β) Αστυνόμευση άμεσης επέμβα-
σης στις κλήσεις πολιτών.

γ) Αστυνόμευση Ελέγχου και 
Εφαρμογής της Τάξης (συμπε-
ριλαμβάνεται και η Τροχαία). 

Στην Αφανή Αστυνόμευση, 
έχουμε:
α) Τη δίωξη και διερεύνηση κοι-

νού εγκλήματος, 
β) Τη δίωξη και διερεύνηση της Ορ-

γανωμένης εγκληματικότητας. 
γ) Την προστασία του κράτους, 

του πολιτεύματος και την αντι-
τρομοκρατία.

Σε σχέση με την γεωγραφική 
κατάτμηση, ο διαχωρισμός 
μπορεί να είναι ο παρακάτω: 
1) Διεύθυνση Αστυνομίας σε κάθε 

Περιφερειακή Ενότητα, με υφι-
στάμενες μόνιμες περιπολίες 
και τμήματα αστυνόμευσης, 
Κοινοτικής Αστυνόμευσης, 
Αστυνομικούς της Γειτονιάς

2) Μονάδα ασφάλειας και δίωξης 
κοινού εγκλήματος σε κάθε Πε-
ριφερειακή Ενότητα με έδρα το 
Μητροπολιτικό δήμο.

3) Μονάδα (Διεύθυνση) δίωξης 
οργανωμένης εγκληματικότη-
τας σε επίπεδο Περιφέρειας με 
έδρα την πρωτεύουσα της Περι-
φέρειας.

4) Κεντρική μονάδα δίωξης οργα-
νωμένου και Οικονομικού 
εγκλήματος με αρμοδιότητα 
ολόκληρη τη χώρα.

Επιπλέον,  ειδική μονάδα Εσωτε-
ρικών υποθέσεων και πειθαρχι-
κών εξετάσεων, η οποία θα έχει 
παραρτήματα σε κάθε Περιφέ-
ρεια, τα οποία θα έχουν και την 
αρμοδιότητα διενέργειας των 
Ενόρκων Διοικητικών Εξετάσεων.

ΕθνΙΚό ΣυμβόυΛΙό ΑνΤΕγΚΛημΑΤΙΚηΣ ΠόΛΙΤΙΚηΣ ΚΑΙ ΑΣφΑΛΕΙΑΣ
Η μελέτη περιλαμβάνει και την 
πρόταση για την ίδρυση ενός 
διακομματικού Εθνικού συμβουλίου 
αντεγκληματικής Πολιτικής και 
ασφάλειας, στο οποίο θα 
συμμετέχουν, αναλογικά, 
εκπρόσωποι όλων των κομμάτων 

και στο οποίο θα προεδρεύει ο 
αρμόδιος υπουργός με την 
υποχρέωση να συγκαλείται σε 
τακτά χρονικά διαστήματα (π.χ. 
κάθε τρίμηνο) και οπωσδήποτε στην 
αρχή του έτους για να τίθενται οι 
στόχοι της αντεγκληματικής 

πολιτικής της χρονιάς, καθώς και 
στο τέλος του έτους, οπότε θα 
κατατίθεται απολογιστική έκθεση 
του αρχηγού, η οποία με τις 
παρατηρήσεις του συμβουλίου, θα 
διαβιβάζεται στη Βουλή και επί της 
οποίας θα διεξάγεται συζήτηση.

24ωρη Περιπολία γ΄
(2-3 άτομα ανάλογα την 

ώρα, σύνολο 9-11 άτομα)

24ωρη περιπολία β΄
(3 άτομα επί 4 βάρδιες 

σύνολο 12 άτομα)

24ωρη Περιπολία Α΄
(2 άτομα επί 4 βάρδιες, 

σύνολο 8 άτομα)

Τμήμα Αστυνομίας
Καλλ.Δήμου  

ή Δήμων (2-5 άτομα)

γραφείο  
Συντονισμού 
περιπολιών

Αστυνομική 
Διεύθυνση 

Περιφερειακής 
Ενότητας
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Να αυτονομηθεί, υγειονομικά, η 
Ελληνική Αστυνομία, δημι-
ουργώντας ένα νοσηλευτικό 

σύστημα για τις δικές της υγειονομι-
κές ανάγκες -  για τους εν ενεργεία, για 
τα μέλη και για τους συνταξιούχους 
μας- πρότεινε με την εισήγησή του στο 
Γενικό Συμβούλιο, ο Αστυνομικός Δι-
ευθυντής Υγειονομικού της ΕΛ.ΑΣ. κ. 
Αθανάσιος Μπαδέκας,  τονίζοντας 
χαρακτηριστικά: «Ο Αστυνομικός δεν 
είναι ο κληρωτός που υπηρετεί ένα, 
ενάμισι χρόνο. Τώρα, πλέον, θα εργά-
ζεται 30 με 35 χρόνια, γεγονός που ση-
μαίνει ότι κατά την διάρκεια αυτή, τα 
προβλήματά του θα πολλαπλασιάζο-
νται, καθώς τα χρόνια περνάνε».

Ο κ. Μπαδέκας ξεκίνησε την ομιλία 
του με αναφορές στο τελευταίο τεύχος 
της Νέας Αστυνομίας, που αποκάλυ-
ψε τα σοκαριστικά στοιχεία για τους 
νεκρούς συναδέλφους μας την τελευ-
ταία δεκαετία. «663 νεκροί την τελευ-
ταία δεκαετία, αλλά το πιο σοκαριστι-
κό γεγονός είναι οι τραυματίες, που 
έχουμε σαν Σώμα τα τελευταία χρόνια, 
αριθμός που φτάνει τους 7.000 περί-
που κατ’ έτος. Στα νούμερα αυτά για 
να είμαστε δίκαιοι με την πραγματικό-

τητα που ο αστυνομικός αντιμετωπί-
ζει, θα πρέπει να προσθέσουμε αρκε-
τές περιπτώσεις καρδιακών και ψυχι-
κών ασθενειών που έχουν σαν γενεσι-
ουργό αιτία το στρεσογόνο, απαιτητι-
κό και υπεύθυνο αστυνομικό έργο», 
τόνισε.  Ο ίδιος αναφέρθηκε στη συνέ-
χεια στην υγειονομική κάλυψη του 
Αστυνομικού Σώματος από την Διεύ-
θυνση Υγειονομικού, λέγοντας με έμ-
φαση ότι «διαθέτει  υγειονομικούς 
αξιωματικούς που επανδρώνουν δύο 
κατ’ ουσίαν Πολυιατρεία, στην Αθήνα 
και στη Θεσσαλονίκη, τα οποία παρέ-
χουν ιατρικές υπηρεσίες τύπου Εξω-
τερικού Ιατρείου και μόνο, γεγονός 
που αποτελεί εντελώς ανεπαρκή κά-
λυψη για ένα σώμα 55.000  εν ενεργεία 
αστυνομικών υπαλλήλων.

Την ίδια στιγμή, Στρατός, Ναυτικό 
και Αεροπορία έχουν πάμπολλα νοσο-
κομεία για την υγειονομική τους κά-
λυψη. Ιδιαίτερα στο Ναυτικό και την 
Αεροπορία που έχουν αρκετά λιγότε-
ρο προσωπικό σε σχέση με την Αστυ-
νομία, υπάρχει η δυνατότητα στα  νο-
σοκομεία τους που έχουν αρκετές κε-
νές θέσεις αυτές να καλύπτονται σε 
μεγάλο βαθμό από συγγενείς του εν 

ενεργεία προσωπικού και συνταξιού-
χους γεγονός που είναι εντελώς αδύ-
νατο  για τους συνταξιούχους και τα 
μέλη των Αστυνομικών, που είναι πο-
λυαριθμότερα και δεν μπορούν ούτε 
καν στο ΝΜΤΣ να έχουν πρόσβαση με  
ευκολία, παρόλο που τους γίνονται 
κρατήσεις υπέρ ΝΜΤΣ.

Γεγονός είναι λοιπόν ότι η αστυνο-
μία με πλήθος υγειονομικών ανα-
γκών δεν έχει ούτε ένα Νοσοκομείο, 
αλλά και το τραγελαφικό της υπόθε-
σης είναι ότι οι δικοί της ιατροί Υγειο-
νομικοί Αξιωματικοί απόφοιτοι της 
ΣΣΑΣ (Στρατιωτικής Ιατρικής Σχολής), 
δεν έχουν το δικαίωμα να χειρουργή-
σουν και να νοσηλεύσουν τους αστυ-
νομικούς στα στρατιωτικά νοσοκο-
μεία που νοσηλεύονται.

Δεν είμαστε επαίτες
Είναι ανεπίτρεπτο να παρακαλούμε 
να βρεθεί Μονάδα Εντατικής Θερα-
πείας για τους τραυματίες και τους 

εμφραγματίες μας σαν επαίτες, πλη-
ρώνοντας ταυτόχρονα τεράστια ποσά 
νοσηλείας σε Στρατιωτικά Νοσοκο-
μεία και ΝΜΤΣ. Οι ιατρικές μονάδες 
αυτών, δεν κάνουν πάρεργο, νοσηλεύ-
οντας Αστυνομικό Προσωπικό, αφού 
το υπουργείο μας, πληρώνει κονδύ-
λια, γι’ αυτό το λόγο στο ΥΕΘΑ, το ίδιο 
και στο ΝΜΤΣ.

Ταυτόχρονα, η αστυνομία δεν 
αντλεί παρά μόνο το 20% της δυναμι-
κότητας των ιατρών της, αφού τους 
απασχολεί μόνο για εξωτερικά ια-
τρεία και επιτροπές και όχι στον φυ-
σικό τους χώρο, στο νοσοκομείο.

Οι τραυματισμοί των αστυνομικών 
είναι πολυαριθμότεροι, ιδιαίτερα σε 
ειδικές μονάδες λόγω της φύσης του 
αντικειμένου τους. Καμία σύγκριση 
με οποιαδήποτε στρατιωτική μονάδα 
δεν μπορεί να γίνει, όσον αφορά τον 
αριθμό και την βαρύτητα των τραυ-
ματισμών σε μονάδες, όπως οι ΔΙ-
ΑΣ,ΥΜΕΤ, ΥΑΤ, Άμεση Δράση.  Το 

Αστυνομικό Προσωπικό θα πρέπει 
να έχει το δικό του νοσηλευτικό φο-
ρέα, λόγω του πολυάριθμου, του πο-
λυποίκιλου, της βαρύτητας των τραυ-
ματισμών και των παθήσεων, της 
ασφάλειας που θα πρέπει να παρέχε-
ται στον νοσηλευόμενο αστυνομικό 
και του επείγοντος των υγειονομικών 
προβλημάτων του. Θα πρέπει οι υγει-
ονομικές εισφορές που σπαταλώνται 
σε Δημόσιο, ΝΜΤΣ και τα κονδύλια 
του υπουργείου μας προς Στρατιωτι-
κά νοσοκομεία, να στοχοποιηθούν 
και να αξιοποιηθούν, σύμφωνα με τις 
δικές μας νοσηλευτικές ανάγκες. 

Στην συγκεκριμένη οικονομική 
συγκυρία, υπάρχουν ευκαιρίες χρη-
σιμοποιώντας προς δικό μας όφελος 
τις υγειονομικές μας εισφορές να 
πετύχουμε αξιοπρεπή νοσηλεία για 
μας και τις οικογένειες μας, χωρίς να 
ζητιανεύουμε υγειονομική κάλυψη, 
αλλά να απαιτούμε», τόνισε ο κ. 
Μπαδέκας.

7.000 ΤΡΑΥΜΑΤΙΕΣ ΕΤΗΣΙΩΣ!

Αυτόνομο νοσηλευτικό σύστημα 
χρειάζεται η ΕΛ.ΑΣ.

σε δεύτερη μοίρα η ζωή του αστυνομικού!
Το Γενικό Λογιστήριο του Κράτους αγνόησε τα αιτήματα του Αρχηγείου για την προστασία της ζωής των συναδέλφων μας

Σε δεύτερη μοίρα έβαλε το Γενικό 
Λογιστήριο του Κράτους τη ζωή 
του αστυνομικού, προκρίνοντας 

ως πρώτη προτεραιότητά του τον 
εξορθολογισμό των δαπανών του δη-
μοσίου! Αυτό προκύπτει από την επί-
σημη απάντηση που έδωσε προ μερι-
κών εβδομάδων ο υπουργός Προστα-
σίας του Πολίτη κ. Χρήστος Παπου-
τσής στους βουλευτές κ.κ. Γ. Μαυρίκο, 
Θ. Παφίλη, Α. Σκυλλάκο και Γ. Ανατο-
λάκη, οι οποίοι στο πλαίσιο του κοινο-
βουλευτικού ελέγχου ζήτησαν να πλη-
ροφορηθούν τι μέτρα λαμβάνει το Αρ-
χηγείο για την προστασία των αστυνο-
μικών από τους κινδύνους που ενδέ-
χεται να προκύψουν κατά την εκτέλε-
ση των καθηκόντων τους.

Ο υπουργός, επικαλούμενος τις αι-
τιάσεις του Γενικού Λογιστηρίου του 
Κράτους, απάντησε συγκεκριμένα ότι 
«για την πλήρη υλοποίηση των προ-
βλέψεων του ισχύοντος, για την υγιει-
νή και ασφάλεια του ένστολου προ-

σωπικού της Ελληνικής Αστυνομίας, 
προαναφερόμενου νομοθετικού πλαι-
σίου, γνωστοποιήσαμε, στο αρμόδιο 
Υπουργείο Οικονομικών, τις ανάγκες 
του Φορέα της Ελληνικής Αστυνομίας. 
Ωστόσο, λόγω της πολύ δύσκολης δη-
μοσιονομικής κατάστασης, δεν εγκρί-
θηκαν από το Γενικό Λογιστήριο του 
Κράτους, οι αιτηθείσες, για το σκοπό 
αυτό, πιστώσεις»!

Ο υπουργός, τονίζει, βέβαια, ότι 
«σε κάθε περίπτωση, η επίλυση των 
προβλημάτων που απασχολούν το 
αστυνομικό προσωπικό, αποτελεί 
πρωταρχικό στόχο του Υπουργείου 
μας και γι’ αυτό θα καταβάλλουμε 
κάθε προσπάθεια. Προς την κατεύ-
θυνση αυτή θα επιδιώξουμε τον 
εποικοδομητικό διάλογο με τις συν-
δικαλιστικές ενώσεις του προσωπι-
κού και παράλληλα τη συνεργασία 
με τα συναρμόδια Υπουργεία για την 
ικανοποίηση των προβαλλόμενων 
δίκαιων αιτημάτων, στα πλαίσια πά-

ντα των πολύ δύσκολων σημερινών 
δημοσιονομικών δυνατοτήτων».

Το υπουργείο, επίσης, παραθέτει 
τα εξής δεδομένα:

1Στο πλαίσιο της προσπάθειας για 
την επίτευξη ενός ολοκληρωμένου 

συστήματος υγιεινής και ασφάλειας 
και άρτιας στελέχωσης των Υπηρεσι-
ών, το μήνα Σεπτέμβριο του 2010, προ-
σελήφθησαν ως αστυνομικό προσω-
πικό ειδικών καθηκόντων, 15 ψυχολό-
γοι, 3 παθολόγοι γενικής ιατρικής, 1 
νευρολόγος και 1 ενδοκρινολόγος. Συ-
νολικά στο Σώμα της Ελληνικής Αστυ-
νομίας υπηρετούν 119 γιατροί διαφό-
ρων ειδικοτήτων και 10 νοσηλευτές. 
Σημειώνεται δε ότι, σχεδόν σε κάθε Γε-
νική Αστυνομική Διεύθυνση Περιφέ-
ρειας της χώρας, για πρώτη φορά έχει 
τοποθετηθεί επιστημονικό προσωπι-
κό με ειδικότητα ψυχολόγου.

2Λειτουργούν 3 ειδικές επιτροπές 
ελέγχου καταλληλότητας αστυ-

νομικών προς χρήση όπλων, οι 
οποίες εφαρμόζουν διεθνώς επι-
στημονικά αποδεκτές μεθόδους-
διαδικασίες και μέχρι σήμερα έχουν 
εξετάσει περισσότερους από 6.000 
αστυνομικούς.

3Από το Αρχηγείο της Ελληνικής 
Αστυνομίας εκδόθηκε προκήρυξη 

για την πρόσληψη, κατόπιν διαγωνι-
σμού, ιατρού ειδικότητας ιατρού εργα-
σίας. Ωστόσο, ο επιτυχών, μετά την έκ-
δοση του σχετικού προεδρικού δια-
τάγματος πρόσληψής του, υπαναχώ-
ρησε με αποτέλεσμα να μην καλυφθεί 
η συγκεκριμένη θέση.

4Κατόπιν διενέργειας ενδελεχούς 
ελέγχου και συνακόλουθης με-

λέτης, έγινε καταγραφή των υφιστα-
μένων απαιτήσεων και αναγκών, με 
προοπτική πενταετίας, προκειμένου 
να πραγματοποιηθεί εφοδιασμός με 
τον απαιτούμενο υλικοτεχνικό εξο-
πλισμό (αλεξίσφαιρα γιλέκα, κράνη, 
φορητούς πομποδέκτες, λεωφορεία 

μεταγωγής κρατουμένων, λεωφο-
ρεία μεταφοράς προσωπικού, αλεξί-
σφαιρες σκοπιές κ.λπ.) του αστυνο-
μικού προσωπικού και των Υπηρε-
σιών. Στο πλαίσιο αυτό βρίσκονται 
σε εξέλιξη διαγωνισμοί ή επίκειται 
η ολοκλήρωση τους, για την προμή-
θεια οχημάτων διαφόρων τύπων και 
κατηγοριών, καθώς και εξειδικευμέ-
νου υλικοτεχνικού εξοπλισμού (κά-
μερες θερμικής απεικόνισης, διό-
πτρες ημέρας και νυχτερινής παρα-
τήρησης, συσκευές ελέγχου πλαστό-
τητας εγγράφων, αλεξίσφαιρα γιλέ-
κα, μεταφορικά μέσα κ.λπ.).

5Οι διοικητές των αστυνομικών 
Υπηρεσιών εποπτεύουν και ελέγ-

χουν την εφαρμογή των προβλεπόμε-
νων μέτρων υγιεινής και ασφάλειας 
στις Υπηρεσίες αρμοδιότητας των και 
υποβάλλουν προς το Αρχηγείο Ελλη-
νικής Αστυνομίας προτάσεις για τα 
θέματα αυτά, σε συνεργασία με τους 
αρμόδιους φορείς, όπου απαιτείται.

στο μέσον,  
ο  κ. Μπαδέκας. 
Δεξιά,  
ο υφυπουργός  
κ. Μανόλης 
Όθωνας και 
αριστερά ο κ. Γ. 
Παπακωνσνταντής 
στο πάνελ του 
Γενικού συμβουλίου

Ο Αστυνομικός Διευθυντής Υγειονομικού της 
ΕΛ.ΑΣ. κ. Αθανάσιος Μπαδέκας «ακτινογραφεί» 
τις παθογένειες της περίθαλψης των αστυνομικών 
και τονίζει: Είναι ανεπίτρεπτο να παρακαλούμε  
να βρεθεί Μονάδα Εντατικής Θεραπείας  
για τους τραυματίες και τους εμφραγματίες μας!
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Μνημόνιο και στην αστυνόμευση
Περιπολείν επικινδύνως με «σαπάκια»!

Έλεος, εμείς θα πληρώσουμε  
και το έλλειμμα διαχείρισης  
των σκουπιδιών της Αττικής;
Συνεχίζει η ΠΟΑΣΥ τις παρεμβάσεις της  
για να εξευρεθεί λύση στην Κερατέα

Στοπ στην αγορά νέων οχημά-
των έβαλε η τρόικα! Σύμφωνα 
με σχετικό έγγραφο της Διεύ-

θυνσης Τεχνικών, λόγω των περιο-
ριστικών δημοσιονομικών συνθη-
κών (έτσι βάφτισαν τη χρεοκοπία), 
δεν παρέχεται η δυνατότητα προ-
μήθειας νέων οχημάτων για τις 
ανάγκες των Υπηρεσιών στο πλαί-
σιο του εκτελούμενου προϋπολογι-
σμού και ως εκ τούτου προβάλει 
αδήριτος η ανάγκη αξιοποίησης 
των κατεχομένων οχημάτων, τα 
οποία επιβάλλεται να διατηρούνται 
σε καλή λειτουργική κατάσταση.

Η ίδια Διεύθυνση επισημαίνει ότι 
τα οχήματα πρέπει να συντηρού-
νται τακτικά για να μην επιβαρύνε-
ται η κατάσταση με έξοδα επισκευ-

ών και ανταλλακτικών, ενώ οι προ-
ϊστάμενοι και οι διοικητές καλού-
νται να κάνουν επιθεωρήσεις και 
ελέγχους για να επιλεγούν τα υπό 
απόσυρση ζημιογόνα για το δημό-
σιο οχήματα και επικίνδυνα για 
τους συναδέλφους μας, προσθέτου-
με εμείς!!!!!

Επιπλέον, η διοίκηση καλείται να 
καταγράψει τις ανάγκες και να προ-
βεί σε ανακατανομή οχημάτων 
εντός της ίδιας Διεύθυνσης, καθώς 
δεν πρόκειται να εγκριθεί κανένα 
αίτημα για αντικατάσταση των οχη-
μάτων που θα αποσυρθούν. 

Το 2010 κινήθηκε η διαδικασία 
απόσυρσης 641 οχημάτων και εκ-
κρεμεί η έγκριση απόσυρσης για 
347 άλλα, διαφόρων τύπων.

Παρέμβαση στον Γενικό Γραμ-
ματέα Περιφέρειας Αττικής 
κ. Λιακόπουλο Ηλία, αλλά 

και στον δήμαρχο της Λαυρεωτικής, 
πραγματοποίησε η Ομοσπονδία μας 
με τη συμμετοχή και εκπροσώπου 
της ΕΑΥ Αττικής για τα γεγονότα 
που διαδραματίζονται στην περιοχή 
της Κερατέας με αφορμή τις εργασί-
ες κατασκευής ΧΥΤΥ.  

Όπως γράψαμε και στο προηγού-
μενο τεύχος, δεν μπορεί να συνεχι-
στεί η συγκρουσιακή κατάσταση 
της τοπικής κοινωνίας και των δυ-
νάμεων της Ελληνικής Αστυνομίας, 

όχι μόνο διότι υπονομεύεται η έννο-
μη τάξη, αλλά και διότι η καθημερι-
νή εξοντωτική απασχόληση 300 και 
πλέον αστυνομικών,  αποβαίνει πέ-
ραν των άλλων εις βάρος της αστυ-
νόμευσης του Λεκανοπεδίου Αττι-
κής, αλλά και άλλων περιοχών της 
χώρας, από τις οποίες ζητούνται ενι-
σχύσεις.  

Για την Ομοσπονδία μας αποτελεί 
κεφαλαιώδες ζήτημα η επίλυση των 
όποιων προβλημάτων μέσω του δι-
αλόγου και της πειθούς και όχι με τη 
χρήση βίας. Τονίσαμε δε ότι έτσι 
όπως διαμορφώνεται η κατάσταση, 

ελλοχεύουν κίνδυνοι, μη προβλέψι-
μοι, ενώ πρωταρχικός μας στόχος 
πρέπει να είναι η διασφάλιση του ει-
ρηνικού χαρακτήρα των όποιων εκ-
δηλώσεων διαμαρτυρίας και όχι η 
εκ των προτέρων ετοιμασία για «πο-
λεμικές αναμετρήσεις». 

Στη συνάντηση με τον δήμαρχο 
Λαυρεωτικής κ. Κώστα Λεβαντή, 
όπου ήταν παρών και ο κ. Μανώ-
λης Μπίστας, συνάδελφος που 
υπηρετεί στην Αττική και έχει εκλε-
γεί δημοτικός σύμβουλος, ενημε-
ρώθηκε αναλυτικά η Ομοσπονδία 
μας για το πρόβλημα που έχει ανα-

κύψει. Ο δήμαρχος συμμερίστηκε 
τον προβληματισμό μας και καταδί-
κασε με τη σειρά του τη βία απ’ 
όπου κι αν προέρχεται, μας γνωστο-
ποιήθηκε ότι είναι ασαφής η κυβερ-
νητική πολιτική για το εύρος του 
έργου και την εξέλιξή του με αποτέ-
λεσμα να εκδηλώνονται ακόμα και 
ακραίες ενέργειες, ενώ τάχθηκε 
υπέρ της αποχώρησης των αστυνο-
μικών δυνάμεων από την περιοχή, 
ώστε να επανέλθει η ηρεμία, δεδο-
μένου ότι δεν έχουν εκδοθεί οριστι-
κές δικαστικές αποφάσεις για την 
έναρξη του έργου.

Μαζί με την καλημέρα του 
από την Αλεξανδρούπολη, 

ο αντιπρόεδρος της ΕΑΥΝ 
Έβρου κ. Ευάγγελος Κομήτης, 
μας ενημερώνει ότι η δημοσι-
οποίηση στο διαδίκτυο των εγ-
γράφων της Ομοσπονδίας σχε-
τικά με τον εξοπλισμό της ΔΙ-
ΑΣ, έτυχε ενθουσιώδους υπο-
δοχής από τα μέλη τους και κυ-
ρίως από τους ίδιους τους δι-
κυκλιστές. Επίσης, σημειώνει 
ότι η νέα μας ιστοσελίδα είναι 
ωραία και λειτουργική.

Τα πρόσκαιρα οφέλη των 
αποφάσεων για δημιουργία 

κάθε τρεις και λίγο κάποιας ομά-
δας αστυνόμευσης, αποτυπώνο-
νται γλαφυρά στο e mail συνα-
δέλφου που υπηρετεί, όπως γρά-
φει, σε κάποια ΟΠΚΕ στην Αττική. 
Θα ήθελα να σας ενημερώσω σχε-

τικά με την απαξίωση που υφί-
σταται αυτή η μάχιμη και ένδοξη 
υπηρεσία που έχει φέρει τεράστι-
ες επιτυχίες στο Σώμα της ΕΛ.ΑΣ. 
Σας παρακαλώ να μεριμνήσετε 
σχετικά με τις απαράδεκτες υπη-
ρεσίες που εκτελούν σήμερα οι 
ΟΠΚΕ, όπως είναι τα ΧΥΤΑ Κερα-
τέας και οι στάσιμες σκοπιές. Εί-
μαστε καθημερινά εκτεθειμένοι 
στον κίνδυνο. Παρακαλώ κάντε 
κάτι άμεσα. Ο κόμπος έχει φτάσει 
στο χτένι. Σε λίγο καιρό δεν θα 
υπάρχει αστυνομικός που να θέ-
λει να υπηρετεί στις ΟΠΚΕ.

Αγώνας συνάδελφοι για την 
αναδιάρθρωση. Άλλος δρόμος δεν 
υπάρχει.

 Ποικίλες αντιδράσεις 
προκάλεσαν τα επεισόδια 

στον Άγιο Παντελεήμονα και η 
ακραία επέμβαση στον ιερό 

ναό. «Αν το βιντεάκι που είδα είναι 
αλήθεια ...συνάδελφος από τα ΜΑΤ 
να ρίχνει με την φυσούνα μέσα 
στην εκκλησία του Αγίου Παντελε-
ήμονα, τότε ντροπή σε όλους μας», 
αναφέρει ένα άλλο e mail, αν 
και στο Αρχηγείο επιμένουν 
ότι τα χημικά δεν ρίχτηκαν μέ-
σα στο ναό. Εμείς πάντως πα-
ραθέτουμε ένα χαρακτηριστι-
κό e mail που διακινήθηκε στο 
διαδίκτυο και παρουσιάζει τε-
ράστιο ενδιαφέρον:

Ως άνδρας των ΜΑΤ που βρέθη-
κα στην Πλατεία του Αγίου Πα-
ντελεήμονα και που παρά τη θέ-
λησή μου, το θρησκευτικό μου 
ιδεώδες και το εθνικό μου φρόνη-
μα, δέχθηκα και υποχρεώθηκα με 
εντολές άνωθεν να ανέβω τα σκα-
λιά του ναού και να γίνουν όσα 
όλοι οι Έλληνες είδαν, θέλω να 
ζητήσω ένα μεγάλο συγγνώμη 

πρώτα απ’ τον Θεό, μετά από τους 
γονείς μου και το παιδί μου, που 
δυστυχώς δεν έχω άλλον τρόπο 
να το θρέψω.

Συγγνώμη θέλω να ζητήσω και 
από εκείνη τη μάνα που έψαχνε 
μέσα στα χημικά το μωρό της, αλ-
λά και από τη γιαγιά που σχεδόν 
λιποθύμησε βγαίνοντας από την 
άλλη πόρτα της εκκλησίας, την 
ώρα του εσπερινού, που τη πνίξα-
με στα χημικά. Θα μπορούσαμε 
σήμερα να θρηνούσαμε ανθρώ-
πους, αυτό είναι αλήθεια. Και ναι 
έχουν δίκιο όσοι κάτοικοι και 
εθνικιστές μας αποκαλούσαν 
προδότες και ντροπές του εθνό-
σημου. Χωρίς τη στολή θα ήμουν 
στη θέση τους, έχω ένα παιδί 
όμως και δεν ζήτησα να είμαι 
εκεί. Ας με συγχωρέσει τουλάχι-
στον ο Θεός εδώ που μας κατά-
ντησαν.

 
Η γνώμη 
σας 
μετράει 

 

εδω φιλοξενούνται  
οι αποψεις ςας,  
οι καταγγελιες ςας  
και γνωμες ςας

• poasy@otenet.gr 
• Fax: 210 7770.682 
•  αθήνα, Μεσογείων 96,  

Τ.Κ. 115 27

ΤΙ πΡΕπΕΙ νΑ γΙνΕΙ
οι συνάδελφοι πρέπει να γνωρί-
ζουν ότι η Ποασυ ήταν εκείνη που 
πρώτη ανέδειξε το θέμα της παντε-
λούς έλλειψης προληπτικών μέ-
τρων προστασίας. απαίτησε και πέ-
τυχε τη σύσταση επιτροπής για τη 
λήψη μέτρων υγιεινής και ασφάλει-
ας, όμως το προεδρικό διάταγμα 
45/2008, μένει να εφαρμοστεί 
στην πράξη. Επειδή διαπιστώσαμε 
ότι και πάλι το αρχηγείο αντιμετω-
πίζει με σχετική βραδύτητα και 
απροθυμία τα θέματα αυτά, απαι-
τήσαμε εγγράφως από τον υπουργό 
Προστασίας του Πολίτη να εξετάσει 
το ενδεχόμενο ανάθεσης της υλο-
ποίησης των διατάξεων του π.δ. σε 
ειδικό γραφείο, αναβαθμίζοντας 
την αρμόδια υπηρεσία σε Διεύθυν-
ση μέτρων υγιεινής και ασφάλειας. 

αίσθηση προκάλεσε το πρωτοσέλιδο 
δημοσίευμα της νέας αστυνομίας για 
το συνολικό αριθμό των εν ενεργεία 
συναδέλφων που χάνουν τη ζωή 
τους. Το τελευταίο κρούσμα, με το 
συνάδελφο που άφησε την τελευταία 
του πνοή μέσα στα γραφεία του Πα-
σοΚ, δεν προκαλεί μόνο σοκ σε 
όλους μας. αποτελεί το πιο χαρακτη-
ριστικό τραγικό παράδειγμα του τρό-
που με τον οποίο μας αντιμετωπίζει η 
υπηρεσία. Είναι καιρός να απαιτή-
σουμε όλοι μας με σοβαρότητα και 
υπευθυνότητα τη λήψη μέτρων για 
την εξασφάλιση συνθηκών υγιεινής 
και ασφάλειας κατά τη διάρκεια του 
επαγγελματικού μας βίου.
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Το διεκδικητικό πλαίσιο δράσης 
κατά το νέο έτος καθορίστηκε 
στην ετήσια Γενική Συνέλευση 

της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Νομού Γρεβενών, ενώ οι συνά-
δελφοι που ενημερώθηκαν αναλυτι-
κά και από τον πρόεδρο της Ομο-
σπονδίας και τον νομικό της σύμ-
βουλο, ενέκριναν ομόφωνα τον διοι-
κητικό, οικονομικό απολογισμό και 
τον προϋπολογισμό του Διοικητικού 
Συμβουλίου και εξέδωσαν σχετικό 
ψήφισμα με τα αιτήματά τους.

Από το σύνολο των συναδέλφων 
επισημάνθηκαν αρκετά προβλήμα-
τα για την εν γένει λειτουργία του ορ-
γανισμού μας, ενώ ιδιαίτερα απα-
σχόλησε για μία ακόμη φορά, η μη 
επίλυση του κτιριακού προβλήμα-
τος της Αστυνομικής Διεύθυνσης 
Γρεβενών, με αποτέλεσμα να εξουσι-
οδοτηθεί το Διοικητικό Συμβούλιο 
για την υλοποίηση δυναμικής κινη-
τοποίησης το επόμενο χρονικό διά-
στημα για το ζήτημα αυτό. 

Επίσης, εκτενής αναφορά έγινε 
στην έλλειψη κονδυλίων, υλικοτε-
χνικού εξοπλισμού, περιπολικών 
οχημάτων, αλλά και τη μετατροπή 
των ήδη αποδυναμωμένων Τμημά-
των Δίωξης Λαθρομετανάστευσης, 

ουσιαστικά σε υπηρεσίες κράτησης 
αλλοδαπών κρατουμένων που συλ-
λαμβάνονται σε άλλες περιοχές της 
χώρας, που σε συνδυασμό με την 
απαράδεκτα μικρή δύναμη των πε-
ριφερειακών Αστυνομικών Τμημά-
των, καθιστούν εντελώς ανεπαρκή 
και αδύνατη την στοιχειώδη αστυνό-

μευση των χωριών και της υπαίθρου.
Όπως προκύπτει από το Ψήφισμα, 

οι συνάδελφοι στάθηκαν ιδιαίτερα 
και στις επιπτώσεις της οικονομικής 
κρίσης, σημειώνοντας ότι «όταν το 
κράτος διαχρονικά έφτασε σε ση-
μείο να λειτουργεί όχι υπηρετώντας, 
αλλά στρεφόμενο κατά του πολίτη 

από μία εμπορευματοποίηση του 
συστήματος των αξιών, που οδήγη-
σε σε εκτεταμένα φαινόμενα δια-
φθοράς στο δημόσιο βίο, δημιουρ-
γώντας την αίσθηση ότι όλα επιτρέ-
πονται, το μεγάλο διακύβευμα του 
συνδικαλιστικού μας κινήματος εί-
ναι να συνεχίσουμε την πορεία προς 
την κοινωνικοποίηση και τον εκδη-
μοκρατισμό των Σωμάτων Ασφαλεί-
ας ή να μείνουμε απαθείς; Διότι είναι 
πλέον πρόδηλος ο κίνδυνος της χρη-
σιμοποίησής μας ως σχημάτων 
απορρόφησης των τεράστιων κοι-
νωνικών κραδασμών που επίκεινται 
από τη διάσταση και τον διαχωρισμό 
της Κοινωνίας σε πλειοψηφία «αδυ-
νάτων» και κραταιά μειοψηφία «δυ-
νατών», γεγονός το οποίο αν συμβεί, 
θα μας βρει σθεναρά αντίθετους».

Στο Ψήφισμα υιοθετούνται οι γε-
νικότερες προτάσεις του συνδικαλι-
στικού μας κινήματος, ενώ κατα-
γράφονται λεπτομερώς και τα αιτή-
ματα τοπικού ενδιαφέροντος (κτί-
ριο Διεύθυνσης, ενίσχυση σχολής 
Δοκίμων Αστυφυλάκων Γρεβενών, 
ίδρυση και λειτουργία Αστυνομικού 
Τμήματος στους Αγίους Θεοδώ-
ρους, ίδρυση Τμήματος Τροχαίας 
Αυτοκινητοδρόμων κλπ. 

Θα διεκδικήσουν δυναμικά την 
κατασκευή σύγχρονων υποδομών
Σαφείς οι στοχεύσεις της ΕΑΥΝ Γρεβενών το 2011

ΔιεκΔικήστε τα ρεπό σασ, 
ειμαστε μαζι σασ
Η μη ορθολογική 
απασχόληση της 
αστυνομικής δύ-
ναμης αναδει-
κνύεται για άλλη μια φορά από την  
Ένωση αστυνομικών υπαλλήλων νομού 
Φθιώτιδας, η οποία καταγγέλλει εγ-
γράφως την αδυναμία της διοίκησης να 
προστατέψει τα εργασιακά δικαιώμα-
τα των συναδέλφων. Όπως σημειώνει 
σε σχετικό της έγγραφο, συνεχίζεται 
το φαινόμενο της συνοδείας φιλάθλων 
από αστυνομικούς κατά τις μετακινή-
σεις τους, ενώ η ίδια αστυνομική δύνα-
μη θα μπορούσε να χρησιμοποιηθεί 
για αστυνόμευση, και την ασφάλεια 
των πολιτών και της περιουσίας τους. 
«Χαρακτηριστικό παράδειγμα η 5-1-
2011 , όπου  επτά περιπολικά, τα πε-
ρισσότερα πλήρως επανδρωμένα με 
δύο αστυνομικούς συμμετείχαν  στην 
συνοδεία τριών λεωφορείων με φιλά-
θλους της Λάρισας κατά την επιστροφή 
τους από την αθήνα, κατά τις νυχτερι-
νές ώρες και για μεγάλο χρονικό διά-
στημα.  Το φαινόμενο αυτό δυστυχώς 
επαναλαμβάνεται σε κάθε μετακίνηση 
φιλάθλων, ακόμα και ομάδων»,  ανα-
φέρει το σωματείο. Την ίδια ώρα, επει-
δή συνεχίζεται και η μη χορήγηση των 
ημερήσιων αναπαύσεων,  το σωματείο 
καλεί τα μέλη του να τις διεκδικήσουν, 
όπως προβλέπεται από το σχετικό 
Π.Δ./394/2001: Το αστυνομικό προ-
σωπικό στο οποίο δεν χορηγήθηκαν οι 
ημερήσιες αναπαύσεις, μετά το πέρας 
του δεκαπενθημέρου κάνει αυτοδικαί-
ως χρήση των οφειλόμενων ημερήσιων 
αναπαύσεων, κατόπιν αναφοράς – 
γνωστοποίησης που υποβάλλει αμέ-
σως στην υπηρεσία του, για συγκεκρι-
μένες ημέρες τις οποίες ο διοικητής 
δύναται να διαφοροποιεί εντός της 
ίδιας εβδομάδας που υποβλήθηκε η 
αναφορά, εφόσον συντρέχουν έκτα-
κτες και απρόβλεπτες υπηρεσιακές 
ανάγκες.Το σωματείο ανακοίνωσε ότι 
όποιος συνάδελφος επιθυμεί να κάνει 
χρήση του ανωτέρω δικαιώματός του, 
θα έχει την υποστήριξή του.

Στο κενό έπεσε η διαταγή του 
Αστυνομικού Διευθυντή Λα-
σιθίου με την οποία καλούσε 

πριν από ένα χρόνο τους διοικητές 
των υπηρεσιών να μην παραβιά-
ζουν το Π.Δ. 394/2001 για το χρόνο 
εργασίας. Το σωματείο, καταγγέλ-
λει ότι στην πράξη δεν έχει βελτιω-

θεί η κατάσταση, καθώς συνεχίζο-
νται οι καταγγελίες εκ μέρους των 
μελών του και καλεί τον Α.Δ. να το 
ενημερώσει «αν σε εφαρμογή των 
προβλεπόμενων διατάξεων και ιδι-
αίτερα των διατάξεων που αναφέ-
ρονται στα άρθρα 21 και 22 του Π.Δ. 
120/2008 ̈ Πειθαρχικό δίκαιο Αστυ-

νομικού Προσωπικού» σε συνδυα-
σμό με άρθρα 1,2,3 του Π.Δ. 
538/1989 των άρθρων 2 κα 4 του 
Π.Δ. 120/2008» έχει εκδηλωθεί από 
την πλευρά του οποιαδήποτε προ-
βλεπόμενη ενέργεια και ποία, ώστε 
να προβεί το ίδιο στις δικές του πα-
ραπέρα ενέργειες.

αγνόησαν τη διαταγή του αστυνομικού Διευθυντή στο Λασίθι

Ο ικονομική βοήθεια προσέφε-
ρε η Ένωση Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Θεσσαλονίκης 

στο Xωρίο SOS στο Πλαγιάρι Θεσ-
σαλονίκης. Αντιπροσωπεία της 
Ένωσης, αποτελούμενη από τον 
πρόεδρο κ. Δημήτρη Δαγκλη, τον 
γενικό γραμματέα κ. Θεόφιλο Πα-
παδάκη και τον αντιπρόσωπο της 
Ένωσης στην ΠΟΑΣΥ κ. Καλογερό-
πουλο Σταύρο επισκέφτηκαν το 
παιδικό χωριό S.O.S. στο Πλαγιάρι, 
και ενίσχυσαν οικονομικά τη λει-
τουργία του, αποδεικνύοντας 
έμπρακτα την αγάπη και το ενδια-
φέρον όλων των μελών της Ένωσης 
για τα παιδιά που φιλοξενούνται 
στις συγκεκριμένες εγκαταστάσεις.

Την αντιπροσωπεία της Ένωσης 

συνόδευσε περιπολικό της Διεύ-
θυνσης Αστυνομίας και μία ομάδα 
ΔΙ.ΑΣ. με αποτέλεσμα να δημιουρ-
γηθεί μια γιορτινή, ξεχωριστή 
ατμόσφαιρα, γεμίζοντας με χαμόγε-
λα τα πρόσωπα των παιδιών. 

και στην ήλεία
Ανάλογη πρωτοβουλία ανέπτυξε 
και το Διοικητικό Συμβούλιο της 
Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Ν. Ηλείας, το οποίο επισκέφτηκε το 
σπίτι φιλοξενίας του Συλλόγου «Το 
Χαμόγελο του Παιδιού» στην Κυλ-
λήνη και προσέφερε από το οικονο-
μικό υστέρημα των μελών της μια 
μεγάλη τηλεόραση plasma, για να 
τοποθετηθεί στην νέα αίθουσα ψυ-
χαγωγίας του σπιτιού.

Έκοψαν την πίτα 
με το ...πάει ο 
παλιός χρόνος

Η Ένωση Αστυνομικών Λάρι-
σας συνεχίζοντας μια πα-
ράδοση δωδεκαετίας και 

πλέον, βρέθηκε κοντά στους συνα-
δέλφους αστυνομικούς, που ήταν 
σε διατεταγμένη υπηρεσία στην 
αλλαγή του χρόνου και έκοψε την 
πρωτοχρονιάτικη πίτα, αμέσως με-
τά την έλευση του νέου έτους.

« Ήταν μια ξεχωριστή στιγμή, εί-
κοσι λεπτά μετά τα μεσάνυχτα, να 
κάβουμε την πίτα μπροστά στο νέο 
Αστυνομικό Μέγαρο», μας είπε ο 
πρόεδρος του σωματείου κ. Μιχά-
λης Τολίκας.

 Στην εκδήλωση συμμετείχαν 
κυρίως συνάδελφοι της νυχτερι-

νής βάρδιας, οι οποίοι επιτελώ-
ντας το καθήκον τους, προστατεύ-
οντας την κοινωνική ασφάλεια, 
έκαναν πρωτοχρονιά μακριά από 
τις οικογένειές τους.

Ακολούθησε μίνι δεξίωση στη λέ-
σχη του Αστυνομικού Μεγάρου 
όπου τόσο ο κ. Τολίκας, όσο και ο 
Αστυν. Δ/ντής Λάρισας Ταξίαρχος κ. 

Χαλάτσης Βασίλειος, απευθυνό-
μενοι προς τους συναδέλφους ευ-
χήθηκαν το 2011 να είναι χρονιά σο-
βαρών αποφάσεων και θεσμικών 
αλλαγών για την αναβάθμιση του 
οργανισμού και τη δημιουργία μιας 
σύγχρονης Αστυνομίας. Το φλουρί 
το πέτυχε ο Αστυφύλακας κ. Τάσσι-
ος Βάϊος του Α.Τ. Περιφέρειας.

όικονομική βοήθεια στο Χωριό SOS 
Θεσσαλονίκης από την Ένωση

στιγμιότυπα από τις εργασίες της Γενικής συνέλευσης και της κοπής  
της πρωτοχρονιάτικης πίτας. Το παρών έδωσαν ο ο νομικός σύμβουλος  
κ. Χάρης Μπουκουβάλας και πρόεδρος της Ποασυ κ. Χρήστος  
Φωτόπουλος (στη φωτογραφία ενώ ενημερώνει τους συναδέλφους. 
αριστερά ο αντιπρόεδρος και ο γραμματέας του σωματείου  
κ.κ. Λάχανος και Ψευτογκάς, δεξιά ο πρόεδρος κ. Χρήστος Τριγώνης)
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τα γκάτζετ  
του… αστυνόμου σαΐνη
«Χάι-τεκ» γίνονται όλο και περισσό-
τερες αστυνομίες, υιοθετώντας 
αθόρυβες τεχνολογικές μεθόδους 
που τους επιτρέπουν να κινούνται… 
μυστικά. Τα τελευταία επιτεύγματα 
περιλαμβάνουν μοτοσικλέτες με 
μπαταρίες λιθίου, αλλά και τηλεχει-
ριζόμενα οχήματα.Το αστυνομικό 
τμήμα του Scotts Valley στην Καλι-
φόρνια πρόσθεσε πρόσφατα στο 
στόλο του το πρώτο αθόρυβο ηλε-
κτρικό όχημα. Ένα άλλο ηλεκτρικό 
αυτοκίνητο που απευθύνεται σε 
σώματα ασφαλείας είναι το MINI 
της BMW, που παρουσιάστηκε για 
πρώτη φορά τον περασμένο Δεκέμ-
βριο στην έκθεση Essen Motor 
Show, κατά παραγγελία του γερμα-
νικού υπουργείου Μεταφορών. 
πηγή: http://www.tanea.gr 

Διαπόμπευση  
στο Facebook
Την διαπόμπευση όσων οδηγούν 
υπό την επήρεια αλκοόλ θέλει να 
επιβάλει ένας δημοτικός σύμβου-
λος στο Χάντινγκτον Μπιτς της Καλι-
φόρνια.. Ζητά από την αστυνομία να 
«ανεβάζει» στην σελίδα της στο 
Facebook τις φωτογραφίες όσων 
συλλαμβάνονται για δεύτερη φορά 
μεθυσμένοι! στο πρόσφατο παρελ-
θόν, ορισμένα αστυνομικά τμήματα 
στις Η.Π.α.- στο νιου Τζέρσεϊ και 
στη Χονολουλού- εφάρμοσαν τη μέ-
θοδο της «ηλεκτρονικής διαπό-
μπευσης», πρακτική που γρήγορα 
εγκατέλειψαν λόγω των διαμαρτυ-
ριών που προκλήθηκαν.
πηγή: http://www.newsit.gr 

ισόβια για τα διόδια
σε ισόβια κάθειρξη καταδικάστηκε 
κινέζος ιδιοκτήτης φορτηγών, που 
απέφευγε επί οκτώ χρόνια να πλη-
ρώνει διόδια κατά τις μετακινήσεις 
του στο οδικό δίκτυο. ο ςι τζιαν-
φένγκ, ιδιοκτήτης φορτηγών, είχε 
προσαρμόσει στα φορτηγά του πλα-
στές στρατιωτικές πινακίδες για να 
μην πληρώνει διόδια, καθώς στην 
Κίνα τα στρατιωτικά οχήματα έχουν 
ελευθέρας. σε διάστημα οκτώ ετών 
εξοικονόμησε με αυτόν τον τρόπο 
3,7 εκατομμύρια γιουάν (420.000 
ευρώ), αλλά η καταδίκη του προκά-
λεσε αντιδράσεις και το δικαστήριο 
ανακοίνωσε πως η δίκη θα επανα-
ληφθεί. οι υποστηρικτές του κατήγ-
γειλαν ότι είναι υπέρογκα τα τέλη 
διοδίων, θεωρώντας το αδίκημα του 
οδηγού ασήμαντο σε σχέση με τα 
κρούσματα διαφθοράς των αξιωμα-
τούχων.
πηγή: http://www.tanea.gr

Π
ικ

ά
ντ

ικ
αστό ιΔιό (επικινΔυνό) 

εργό Θεατεσ...
Την έντονη διαμαρτυρία της για 
τους τραυματισμούς οκτώ αστυνο-
μικών εξέφρασε η Ένωση αστυνο-
μικών υπαλλήλων νομού αρκαδί-
ας με αφορμή τον ποδοσφαιρικό 
αγώνα αστέρα Τρίπολης Παναθη-
ναϊκού. Η Ένωση καταγγέλλει 
τους χουλιγκανισμούς που σημει-
ώθηκαν και εκφράζει τη συμπα-
ράστασή τους στους τραυματίες. 
Το διοικητικό συμβούλιο συνεδρί-
ασε εκτάκτως και ζήτησε την ενερ-
γό συμμετοχή των αρχών, των φο-
ρέων της πόλης και των αρμοδίων 
παραγόντων για την καταπολέμη-
ση του φαινομένου. Επίσης, με τη 
συνδρομή του νομικού συμβού-
λου, εξετάζεται το ενδεχόμενο 
καταλογισμού ευθυνών και παρα-
λείψεων.Εξάλλου, για τα μέτρα 
που είχαν ληφθεί για τον ίδιο αγώ-
να, εξέφρασε την έντονη διαμαρ-
τυρία της και η Ένωση αργολίδας, 
λόγω της υπεραπασχόλησης της 
ενισχυτικής δύναμης, η οποία όταν 
επέστρεψε στη Διεύθυνση, αντί να 
αναπαυθεί, όπως προβλέπεται, 
κλήθηκε σε νέα υπηρεσία. 

πρόσόΧή στισ μεταγωγεσ
Παρέμβαση της Ένωσης αστυνομι-
κών υπαλλήλου Χίου, με αφορμή 
διαταγή που προέβλεπε διάθεση 
αστυνομικών της α.Δ. Χίου για τη 
μεταγωγή αλλοδαπών κρατουμέ-
νων από τη Λέρο, μέσω Λέσβου 
για το Δικελί Τουρκίας. 
Όπως μας είπε ο πρόεδρος του 
σωματείου κ. γιώργος Πατελίδας, 
η διαταγή προκάλεσε εύλογα 
ερωτηματικά λόγω των προβλημά-
των που αντιμετωπίζει το νησί. Γι’ 
αυτό ζητήσαμε την επανεξέταση 
της διαταγής, τονίζοντας ότι αν τε-
λικά κληθούν συνάδελφοί μας για 
τη συγκεκριμένη μεταγωγή, πρέ-
πει να ληφθούν τα απαραίτητα μέ-
τρα για την ασφάλεια όλων.

Εξακολουθούν να μην έχουν προμη-
θευτεί τις ειδικές στολές οι δικυκλι-
στές των ομάδων ΔΙ.ΑΣ., καταγγέλ-

λουν τα σωματεία της Ροδόπης, της Σά-
μου και της Καβάλας.

Με έγγραφά τους ζήτησαν την παρέμ-
βαση της Ομοσπονδίας μας, η οποία κάλε-
σε το Αρχηγείο της Ελληνικής Αστυνομί-
ας να αντιμετωπίσει άμεσα το πρόβλημα 
διότι σε καμία των περιπτώσεων οι όποιες 
υπηρεσιακές ελλείψεις και αδυναμίες δεν 
μπορούν να αποτελούν αιτία καταστρατή-
γησης των Προεδρικών Διαταγμάτων για 
τους όρους υγιεινής και ασφάλειας, με 
ορατή την έκθεση των συναδέλφων σε κά-
θε είδους κινδύνους. « Όταν η Ηγεσία 
επενδύει στην αποτελεσματικότητα των 
Ομάδων αυτών και υπάρχει θετικό έργο, 
είναι ανεπίτρεπτο να μην διατίθενται τα 
απαραίτητα κονδύλια για την αγορά του 
απαραίτητου εξοπλισμού», τονίζει η ΠΟ-
ΑΣΥ, δίνοντας και πάλι έμφαση στην κα-
λύτερη δυνατή θωράκιση του συναδέλ-
φου, ώστε πραγματικά να αισθάνεται 
ασφαλής για να είναι σε θέση να παρέχει 
το αγαθό της ασφάλειας στον πολίτη. 

Στην Αστυνομική  Διεύθυνση Ροδόπης, 
όπως καταγγέλλει το σωματείο, δεν έχει χο-
ρηγηθεί η προβλεπόμενη ειδική στολή δι-
κυκλιστή τόσο στους συναδέλφους που 
επανδρώνουν την ομάδα Δ.Ι.ΑΣ. όσο και την 
ομάδα δικύκλων του Τ.Τ. Κομοτηνής, αλλά 
ούτε και στους Αστυνομικούς της Γειτονιάς. 

«Αφήνει τελικά τόσο αδιάφορη την 
Ηγεσία μας η ασφάλεια των  συναδέλφων 
μας κατά την εκτέλεση της υπηρεσίας 
τους; Το σίγουρο είναι ότι δεν αφήνει αδι-
άφορους εμάς και σε καμία περίπτωση 
δεν μπορούμε να παζαρεύουμε με αυτήν, 
ούτε και να ανεχόμαστε άλλο πια την ατι-
μωρησία των υπευθύνων για την  κατα-
στρατήγηση των ήδη θεσμοθετημένων 
και νομικά κατοχυρωμένων εργασιακών 
μας δικαιωμάτων», τονίζει το σωματείο 
της Ροδόπης.

Ενδεικτική είναι η αναφορά και της  
Ένωσης Σάμου: « Έπειτα από την πολύ-
μηνη αναμονή για την προμήθεια των 
συναδέλφων της Ομάδας ΔΙ.ΑΣ. με τις ει-
δικές στολές οι οποίες θα τους θωρακί-
σουν από το κρύο και τις δυσμενείς χει-
μερινές συνθήκες, κάτω από τις οποίες 
καλούνται να εκτελέσουν το καθημερι-
νά το υπηρεσιακό τους καθήκον, καθώς 
και από τον κίνδυνο κάποιου τροχαίου 
ατυχήματος, βρισκόμαστε και πάλι στην 
δυσάρεστη θέση να προβούμε στην κα-
ταγγελία που αφορά την καθυστέρηση 
των αρμόδιων φορέων της υπηρεσίας σε 
ότι αφορά την Εφαρμογή του Άρθρου 7 
παρ.2 του Π.Δ. 45/08 όπου αναφέρεται 
ότι «οι οδηγοί δικύκλων μοτοσικλετών 
φέρουν ειδική στολή και κράνος, σύμ-
φωνα με τα διεθνή πρότυπα, ώστε να 
εξασφαλίζουν την προστασία τους σε πε-
ριπτώσεις ατυχημάτων»....

Χωρίς 
«κεραυνούς» 
περιπολούν  
στη Δι.ασ.

Ανεπίτρεπτη καθυστέρηση καταγγέλλει  
η ΠΟΑΣΥ και καλεί την Ηγεσία να θωρακίσει  
τους αστυνομικούς που μάχονται το έγκλημα

Τον εξοπλισμό της Ομάδας ΔΙ.ΑΣ. 
χρηματοδότησε από το ταμείο της 
η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων 

Ηλείας, σε μια προσπάθεια περαιτέρω 
ενίσχυσής της για να καταστεί πιο απο-
τελεσματική στο έργο της!

Σε μια περίοδο οικονομικών περικο-
πών σε όλα τα επίπεδα, αίσθηση προκά-
λεσε στα τοπικά μέσα ενημέρωσης η 
πρωτοβουλία του σωματείου να διαθέσει 
χρήματα για την προστασία των συνα-
δέλφων της δίκυκλης αστυνόμευσης. Ει-
δικότερα, το σωματείο διέθεσε το ποσό 
των 2.200  ευρώ σε ειδική εκδήλωση στο 
κτίριο της Αστυνομικής Διεύθυνσης, πα-
ρουσία του Αστυνομικού Διευθυντή 
Ηλείας κ. Αριστείδη Μαρτζάκλη και 
του αναπληρωτή Αστυνομικού Διευθυ-

ντή Ηλείας κ. Νίκου Μαρούντα. Σε δή-
λωσή του ο πρόεδρος της Ένωσης Αστυ-
νομικών Υπαλλήλων κ. Ηλίας Παναγού-
λης επισήμανε ότι με τη λειτουργία της  
Ομάδας ΔΙ.ΑΣ. η Αστυνομική Διεύθυνση 
έχει να επιδείξει σημαντικές επιτυχίες 
όπως προσαγωγές, συλλήψεις, αποτρο-
πή ληστειών.

Ο ίδιος τόνισε την ανάγκη η Πολιτεία 
να ενισχύσει με προσωπικό και εξοπλι-
σμό τη συγκεκριμένη ομάδα, η οποία από 
πέρυσι το καλοκαίρι έχει κάνει αισθητή 
την παρουσία της στις πόλεις του Πύρ-
γου και της Αμαλιάδας, καθώς και σε άλ-
λες πόλεις, συμβάλλοντας καθοριστικά 
στην αποτροπή εγκληματικών πράξεων 
και στην εδραίωση του αισθήματος 
ασφάλειας των πολιτών.

Με αφορμή το εορταστικό κλίμα 
των ημερών, η Ένωση αστυνομι-
κών υπαλλήλων Κεφαλληνίας & 
ιθάκης, πριν αποχαιρετήσει το 
2010, βρέθηκε κοντά στα παιδιά 
του τόπου της και σε κεντρικό ση-
μείο της πόλεως του αργοστολίου 
μοίρασε δώρα και ευχές υπενθυ-
μίζοντάς τους, ότι ο αστυνομικός 
είναι φίλος και σύμμαχός τους σε 
οτιδήποτε χρειαστούν. 

με χρήματα της Ένωσης εξοπλίστηκε  
η Δι.ασ. στην ήλεία!
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Στ ο  τ ε ρ ά σ τ ι ο  π ο σ ό  τ ω ν 
€25.000.000 ανήλθαν τα ανε-
ξόφλητα εντάλματα πληρω-

μών για την κάλυψη των  εξόδων με-
τακινήσεων του αστυνομικού προ-
σωπικού το 2009!

Αυτό προκύπτει από την απάντη-
ση του υπουργείου Προστασίας του 
Πολίτη (10-1-2011) στο βουλευτή του 
ΛΑΟΣ κ. Γιώργο Ανατολάκη, ο οποί-
ος είχε ζητήσει να πληροφορηθεί 
γιατί υπάρχουν μεγάλες καθυστερή-
σεις. Το υπουργείο δικαιολογήθηκε 
ότι εκτός από το ότι γίνεται έλεγχος 
νομιμότητας και κανονικότητας των 
εκτός έδρας αποζημιώσεων, αποκά-
λυψε ότι «η πληρωμή των οδοιπορι-
κών προκαλεί διαρκές έλλειμμα 
στον Προϋπολογισμό εξόδων της 
αστυνομίας και διαχρονικά κατα-
γράφεται ελλειμματική κίνηση του 
σχετικού ΚΑΕ 0711, καθώς οι αναλη-
φθείσες υποχρεώσεις υπερβαίνουν 
κατά 50% περίπου τις εγγεγραμμέ-
νες πιστώσεις κατ’ έτος».

Συγκεκριμμένα, το 2009 οι πιστώ-
σεις διαμορφώθηκαν στο ποσό των 
43.000.000 ευρώ περίπου και διατέ-
θηκαν τα αντίστοιχα κονδύλια, ενώ 
αναλήφθησαν υποχρεώσεις μέσα 
στο ίδιο έτος καθ’ υπέρβαση των εγ-
γεγραμμένων ποστώσεων εκτιμώ-
μενου ύψους 25.000.000 ευρώ περί-
που. Τα δικαιολογητικά δεν ήταν δυ-
νατόν να προωθηθούν στη Διεύθυν-
ση Ελεγκτηρίων Δαπανών, λόγω της 
αλλαγής του τρόπου ελέγχου τους, 
με αποτέλεσμα το εν λόγω έλλειμμα 
να μετακυλίεται χρονικά στο επόμε-

νο έτος. Η καθυστέρηση κατά το 
υπουργείο οφείλεται και στο γεγο-
νός ότι η διάθεση των πιστώσεων 
του προϋπολογισμού εξόδων του 
2010 γίνεται σε ποσοστό μόλις 8% 
κάθε μήνα, αν και το υπουργείο υπο-
στηρίζει ότι καταβάλλει προσπάθεια 
να εξοφλούνται τα υπομνήματα, 
ανάλογα με τις πιστώσεις που διαθέ-
τει κάθε φορά.

Με άλλα έγγραφά του, ο κ. Ανατο-
λάκης καλεί το υπουργείο να απα-
ντήσει για τις ελλείψεις που παρα-
τηρήθηκαν στον εφοδιασμό των 
ομάδων ΔΙΑΣ, για τη διάκριση που 
υφίστανται όσοι αστυνομικοί κρί-
νονται ανίκανοι για ενεργό υπηρε-

σία και ικανοί για υπηρεσία γραφεί-
ου, αλλά και ποια είναι η συμμετο-
χή των χρηστών ναρκωτικών στα 
τροχαία ατυχήματα.

Το ΜΤΣ
Ερωτήσεις έχουν κατατεθεί και από 
τους βουλευτές του ΛΑΟΣ κ.κ. Αθα-
νάσιο Πλεύρη και Άδ. Γεωργιάδη 
αναφορικά με το ΜΤΣ και τα συνδι-
καλιστικά μας αιτήματα για το νέο 
μισθολόγιο.

Το υπουργείο Εθνικής Αμύνης 
απάντησε ότι το ταμείο αντιμετωπί-
ζει πρόβλημα ρευστότητα. Συνολικά 
οι οφειλές ανέρχονται σε 340.000.000 
ευρώ εκ των οποίων τα 152 εκατ. είναι 

προς το υπουργείο Οικονομικών. 
Στόχος είναι ο εξορθολογισμός της 
λειτουργίας του ταμείου και ότι με 
πρωτοβουλία της ΠΟΑΣΥσυντάχθη-
κε αναλογιστική μελέτη.

Ο υφυπουργός Οικονομικών Φ. 
Σαχινίδης απάντησε ότι λόγω 
μνημονίου έχει ξεκινήσει η διαδι-
κασία δημιουργίας απλοποιημέ-
νου συστήματος αμοιβών στο δη-
μόσιο, που θα εξασφαλίζει ότι «η 
αμοιβή θα αντανακλά την παραγω-
γικότητα και τα καθήκοντα των δη-
μοσίων υπαλλήλων».

Δεν είναι τυχαίο, επομένως, ότι 
πάμε σε συνέδριο με αιχμή το νέο μι-
σθολόγιο.

Στα 25.000.000 ευρώ εκτινάχθηκαν 
τα ανεξόφλητα οδοιπορικά!
Το υπουργείο παραδέχεται ότι μετακυλίεται διαρκώς η εξόφληση στο επόμενο οικονομικό έτος

Τραγελαφικές καταστάσεις περι-
γράφουν οι αστυνομικοί στο νο-
μό Ηρακλείου, καθώς τα περι-

πολικά κυκλοφορούν χωρίς συντήρη-
ση ενώ οι αστυνομικές υπηρεσίες δεν 
έχουν εφοδιαστεί με την απαραίτητη 
γραφική ύλη και αναλώσιμα. Με έγ-
γραφό της η Ένωση Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Ηρακλείου αναφέρεται 
στην αγανάκτηση των μελών της και 
στην απαξίωση του θεσμού της αστυ-
νομίας λόγω των περικοπών των κον-
δυλίων ακόμα και για τις λειτουργικές 
δαπάνες των υπηρεσιών και την 
ασφάλεια του προσωπικού. 

Ειδικότερα, το σωματείο υπογραμ-
μίζει ότι «οι αστυνομικές υπηρεσίες 
του νομού Ηρακλείου έχουν μείνει 
χωρίς αποθέματα γραφικής ύλης, πα-
ρόλο που έχουν αιτηθεί την έγκριση 
πιστώσεων».  Επιπλέον, αναφέρει ότι 

«για τα περιπολικά αυτοκίνητα που 
χρήζουν άμεσης συντήρησης, αλλά 
έχουν ακινητοποιηθεί και άλλα χρησι-
μοποιούνται εξ ανάγκης λόγω αυξη-
μένων αναγκών, δεν υπάρχει καμία 
πρόβλεψη. Αναρωτιώμαστε αν κάποιο 
από αυτά εμπλακεί σε τροχαίο ατύχη-
μα, ένεκα μη συντήρησής του, από 
ποιον θα αναζητηθούν ευύνες;

Το θέμα ετέθη στο υπουργείο τόσο 
από την Ομοσπονδία, όσο και από τον 
βουλευτή Ηρακλείου της Δημοκρατι-
κής Συμμαχίας κ. Λευτέρη Αυγενάκη 
ο οποίος τονίζει μεταξύ άλλων ότι «η 
μη κάλυψη των λειτουργικών δαπα-
νών των αστυνομικών υπηρεσιών της 
Περιφέρειας είναι βέβαιο ότι οδηγεί 
στην πλήρη απαξίωση της υπηρεσίας, 
ενώ δεν εξυπηρετεί την αποτελεσμα-
τικότητά τους και την προστασία του 
πολίτη».

Με τέσσερις ερωτήσεις της 
η βουλευτής Ευβοίας του 
ΛΑΟΣ κ. Ουρανία Παπαν-

δρέου Παπαδάκη εκδηλώνει το εν-
διαφέρον της για την Ελληνική 
Αστυνομία.

Ειδικότερα, καλεί τον υπουργό 
Προστασίας του Πολίτη να δει το 
θέμα της καθαριότητας στα αστυ-
νομικά τμήματα Ευβοίας, μετά την 
έκδοση εσωτερικής διαταγής ώστε 
να αναλαμβάνουν οι αστυνομικοί 
που έχουν βάρδια την καθαριότητα 
του τμήματος. «Κύριε υπουργέ, κά-
τι τέτοιο είναι αδιανόητο και νομί-
ζουμε ότι δεν μπορεί να συνεχιστεί 
αφού ο ρόλος του Έλληνα αστυνο-
μικού είναι σημαντικότερος και ου-
σιαστικότερος», αναφέρει. 

Με τη δεύτερη ερώτησή της ανα-
φέρεται στην έξαρση εγκληματικό-

τητας στην περιοχή της Στερεάς 
Ελλάδος και καλεί τον υπουργό να 
απαντήσει ποια μέτρα θα πάρει για 
να αισθάνεται ασφαλής ο πολίτης, 
ενώ με άλλη ερώτησή της αναδει-
κνύει το θέμα της αστυνόμευσης 
της Φωκίδας μετά το κλείσιμο ορι-
σμένων αστυνομικών σταθμών. 
Θέτει δε το πρόβλημα των χιλιομε-
τρικών αποστάσεων και του υψη-
λού κόστους μετακινήσεων. 

Τέλος, καλεί τον υπουργό να το-
ποθετηθεί αναφορικά με το σοβα-
ρό πρόβλημα που αντιμετωπίζει 
συνάδελφος της αντιτρομοκρατι-
κής υπηρεσίας μετά τον τραυματι-
σμό του. «Πώς θα φροντίσει η πολι-
τεία για την αξιοπρεπή διαβίωση 
τόσο του αστυνομικού όσο και της 
οικογένειάς του από δω και στο 
εξής;» ερωτά η κ. βουλευτής.

ασυντήρητα τα περιπολικά 
και χωρίς αναλώσιμα οι 
υπηρεσίες στο Ηράκλειο!

Ενδιαφέρον  
για τα προβλήματα  
στη στερεά Ελλάδα

ΑνεξΑρΤηΤη Αρχη 
γιΑ Την ΑυθΑιρεΣιΑ
στο υπουργείο Προστασίας του 
Πολίτη συνιστάται και λειτουρ-
γεί Γραφείο αντιμετώπισης Πε-
ριστατικών αυθαιρεσίας, το 
οποίο έχει ως αποστολή τη συλ-
λογή, την καταγραφή, την αξιο-
λόγηση και την περαιτέρω προ-
ώθηση προς διερεύνηση στις 
αρμόδιες υπηρεσίες ή αρχές 
καταγγελιών για πράξεις του 
ένστολου προσωπικού της Ελ-
ληνικής αστυνομίας, του Λιμε-
νικού σώματος-Ελληνικής ακτο-
φυλακής και του Πυροσβεστι-
κού σώματος. στο Γραφείο λει-
τουργεί Τριμελής Επιτροπή, η 
οποία  συγκροτείται από έναν 
επίτιμο αρεοπαγίτη ως Πρόε-
δρο,  από τον νομικό σύμβουλο 
του Κράτους στο υπουργείο 
Προστασίας του Πολίτη και από 
έναν επίτιμο Εισαγγελέα του 
αρείου Πάγου ή Εφετών, ως 
μέλη. Η Επιτροπή αξιολογεί 
κάθε καταγγελία ή περιστατικό 
για την αξιοπιστία τους. 
Επίσης, η Επιτροπή ερευνά υπο-
θέσεις για τις οποίες έχει εκδο-
θεί καταδικαστική απόφαση 
από το Ευρωπαϊκό Δικαστήριο 
Δικαιωμάτων του ανθρώπου σε 
βάρος της Ελλάδος για παράβα-
ση των διατάξεων της Ευρωπαϊ-
κής σύμβασης Δικαιωμάτων του 
ανθρώπου (ν.δ.53/1974), με 
την οποία διαπιστώνονται ελλεί-
ψεις της πειθαρχικής διαδικασί-
ας ή νέα στοιχεία που δεν αξιο-
λογήθηκαν στην πειθαρχική 
έρευνα ή την εκδίκαση της υπό-
θεσης. στις  περιπτώσεις αυτές 
η Διεύθυνση αστυνομικού Προ-
σωπικού του αρχηγείου Ελληνι-
κής αστυνομίας και οι αντίστοι-
χες υπηρεσίες των άλλων σωμά-
των διαβιβάζουν την ως άνω 
απόφαση και το σχετικό φάκε-
λο της διοικητικής έρευνας στην 
επιτροπή, η οποία επανεξετάζει 
συνολικά την υπόθεση καθώς 
και τις ουσιαστικές και τυπικές 
προϋποθέσεις που ορίζονται 
από τις διατάξεις του πειθαρχι-
κού δικαίου.

Δεν ΔικΑιουνΤΑι 
ΑποζηΜιωΣηΣ 
Aν πολίτης καταδιώξει ληστές 
τράπεζας και τραυματιστεί, δεν 
δικαιούται αποζημίωση, καθώς 
η καταδίωξη είναι έργο της ΕΛ.
ασ.. αυτό έκρινε ο Άρειος Πά-
γος με πρόσφατη απόφασή 
του, αν και το ανώτατο δικαστή-
ριο παρέπεμψε στο Εφετείο να 
κριθεί εκ νέου η υπόθεση, εάν 
δηλαδή πρέπει να καταβάλουν 
αποζημίωση στον τραυματισθέ-
ντα τρεις υπάλληλοι της τράπε-
ζας που παρακινούσαν τους πο-
λίτες (και τον τραυματισθέντα) 
να πιάσουν τους ληστές.

νόμιμον
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Δ
υστυχώς, μέχρι και σήμερα, 
οι περισσότερες προνοήσεις 
του Προεδρικού Διατάγμα-
τος 45/2008 «Μέτρα υγιεινής 
και ασφάλειας ένστολου 

προσωπικού της Ελληνικής Αστυνομί-
ας», έχουν μείνει στα χαρτιά. Υπάρχει 
απροθυμία από την Φυσική Ηγεσία, 
που σε συνδυασμό με την αδιαφορία 
της Πολιτικής Ηγεσίας για το θέμα αυ-
τό, ουσιαστικά παραπέμπει στο ότι θέ-
τουν σε δεύτερη μοίρα τους κινδύνους 
που διατρέχουν οι αστυνομικοί κατά 
την εκτέλεση της υπηρεσίας τους.

Μιας υπηρεσίας που αρκετές φορές 
ξεφεύγει από τα όρια των καθηκόντών 
τους, όπως π.χ. η φρούρηση ποινικών 
κρατουμένων για μεγάλο χρονικό διά-
στημα στα αστυνομικά κρατητήρια, ενώ 
κανονικά θα έπρεπε να βρίσκονται σε 
δικαστικές φυλακές για να εκτίσουν 
την ποινή τους. Το γεγονός αυτό παρότι 
απαγορεύεται ρητά από την υφιστάμε-
νη Ελληνική Νομοθεσία και εγκυμονεί 
πάρα πολλούς κινδύνους και για τους 
κρατουμένους και για τους αστυνομι-
κούς φρουρούς, έχει γίνει καθεστώς.

Ας δούμε, λοιπόν, τι δεν εφαρμόζε-
ται, ενώ προβλέπεται: 

1Δεν υποβάλλεται το προσωπικό ού-
τε σε τακτικό ούτε σε έκτακτο ιατρι-

κό έλεγχο μετά την πρόσληψή του με 
πρωτοβουλία της υπηρεσίας, παρόλο 
που κάτι τέτοιο θα ήταν εφικτό με τον 

Μ
ε έκπληξη διάβασα στην 
ιστοσελίδα της ΙΡΑ Θεσ-
σαλονίκης άρθρο αντι-
προσώπου της ΠΟΑΣΥ 
και μέλους της ΕΑΥΝ 

Θεσσαλονίκης, ο οποίος ασχολείται με 
το σοβαρό θέμα της μη αποτελεσματι-
κής εργασίας ορισμένων συναδέλφων 
μας και επιχειρεί να δώσει απαντήσεις 
για την επίλυσή του, με λανθασμένο κα-
τά την άποψή μου τρόπο.

Να δούμε, όμως, πώς προσεγγίζει το 
θέμα ο συνάδελφός μας. Γράφει, μεταξύ 
των άλλων: Καταρχάς ΑΝΤΙΣΥΝΑΔΕΛ-
ΦΟ ονομάζω αυτόν ο οποίος απλώς φο-
ράει την ίδια στολή με εμάς τους υπό-
λοιπους ή απλώς κάνει το ίδιο επάγγελ-
μα με εμάς. Η αλήθεια είναι ότι αποτε-
λούν ένα μικρό και θλιβερό ποσοστό, 
ικανό όμως να επηρεάζει καταστάσεις. 
Ακολούθως ΑΝΤΙΣΥΝΑΔΕΛΦΟ ονομά-
ζω εκείνον που έρπει και γλύφει για να 
περνάει καλά κυρίως εις βάρος μας. Εί-
ναι αυτός που αυτοχρίζεται-τρομάρα 
του- «υπερεπαγγελματίας» για να έχει 
άλλοθι για τα αίσχη του. ΑΝΤΙΣΥΝΑ-
ΔΕΛΦΟΣ είναι αυτός που αν είχαμε το 
δικαίωμα απεργίας θα ήταν απεργο-

Πού πήγαν τα λεφτά;
Στο π.δ. για την υγιεινή και ασφάλεια προβλέπονται συγκεκριμένα κονδύλια.   
3.750.000 ευρώ κατ’ έτος, και μάλιστα σε συγκεκριμένους κωδικούς, από το 2008 έως το 2012! 

Συνάδελφοι και «ΑΝΤΙΣΥΝΑΔΕΛΦΟΙ»

 υγιεινη κΑι ΑΣΦΑΛειΑ

 E, όχι και στο περιθώριο!

Tου  
γιώργου χα-
τζηιωάννου
ΓραμμαΤΕα Δι-
Εθνών σχΕσΕ-
ών Ποασυ Και  
μΕΛουσ υΠοΕ-
ΠιΤροΠΗσ υΓι-
ΕινΗσ Και 
ασφαΛΕιασ 
Eurocop

Του  
γρηγόρη 
Μπακάρα
ορΓανώΤιΚου 
ΓραμμαΤΕα 
ΤΗσ Ποασυ

κατάλληλο προγραμματισμό από πλευ-
ράς των Υγειονομικών Υπηρεσιών της 
ΕΛ.ΑΣ. σε συνεργασία με τον ιατρό εργα-
σίας εάν φυσικά υπήρχε.

2Σειρά εξετάσεων για τον έλεγχο ηπα-
τίτιδας, φυματίωσης και δερματικών 

παθήσεων όσων εκτελούν υπηρεσίες 
φρούρησης και μεταγωγής κρατουμέ-
νων, δίωξης λαθρομεταναστών, τακτο-
ποίησης αλλοδαπών και δίωξης ναρκω-
τικών. Οι ανωτέρω ούτε καν εμβολιάζο-
νται κατά της ηπατίτιδας.

3Οι υπηρετούντες σε υπηρεσίες ρύθμι-
σης τροχαίας κίνησης δικαιούνται ορ-

θοπεδικής εξέτασης, οι οδηγοί υπηρεσια-
κών δικύκλων δεν υποβάλλονται ούτε καν 
στον προβλεπόμενο σπυρομετρικό έλεγχο. 

4Ακόμα και στο ζήτημα της  ψυχικής 
υγείας του προσωπικού γίνονται εκ-

πτώσεις. Η εξέταση της προσωπικότη-
τας, της αυτοκυριαρχίας, της σταθερό-
τητας, της κρίσης, της αντίληψης και 
της ικανότητας προσαρμογής στις με-
ταβαλλόμενες καταστάσεις  αμφισβη-
τείται έντονα. Η εξέταση αυτή αφορά 
μόνο την ικανότητα οπλοφορίας των 
αστυνομικών, αλλά και εδώ δυστυχώς 
υπάρχουν προβλήματα για την αξιοπι-
στία της μεθόδου και υπάρχουν αντι-
δράσεις τόσο από την επιστημονική κοι-
νότητα όσο και από το αστυνομικό προ-
σωπικό, τόσο για την μεθοδολογία, όσο 
και για το ότι δεν δίδεται η δυνατότητα 
στον εξεταζόμενο να προσφύγει σε δευ-
τεροβάθμια επιτροπή. 

5Δεν γίνεται επιμόρφωση του αστυ-
νομικού, ανάλογα με τις υπηρεσίες 

που υπηρετεί, σχετικά με τα μέτρα που 
πρέπει να λαμβάνει όσον αφορά την 
υγεία και την ασφάλειά του. 

6Η προσπάθεια εφοδιασμού και των 
υπηρεσιών και του προσωπικού με 

ορισμένα προστατευτικά μέσα (αλεξί-
σφαιρα φυλάκια, αλεξίσφαιρα γιλέκα 
και μέσα ενδοεπικοινωνίας) δεν έχει 
ολοκληρωθεί. 

7Σημαντικό για την ασφάλεια όσων 
διατίθενται σε καθήκοντα δεσμοφύ-

λακα, βοηθού δεσμοφύλακα και μετα-
γωγής κρατουμένων, είναι η ενημέρω-
ση για την επικινδυνότητα και την κα-
τάσταση της υγείας των κρατουμένων, 
ειδικά στις περιπτώσεις κρατουμένων 
που πάσχουν από μεταδοτικό νόσημα ή 
από ψυχική νόσο. Επίσης, τα οχήματα 
των  μεταγωγής κρατουμένων  πρέπει 
να διαθέτουν χημική τουαλέτα, να κα-
θαρίζονται μετά από κάθε μεταγωγή και 
να απολυμαίνονται τουλάχιστον μία φο-
ρά ανά δίμηνο. Τα αστυνομικά κρατητή-
ρια να απολυμαίνονται, τουλάχιστον, 
μία φορά κάθε μήνα ή μετά την αποχώ-
ρηση του κρατουμένου που νοσούσε.

8Τα υπηρεσιακά οχήματα δεν έχουν 
«φαρμακεία» με τα βασικά για πα-

ροχή πρώτων βοηθειών είδη. Τα οχήμα-
τα για μεταφορά συλληφθέντων και 
προσαχθέντων  δεν φέρουν σταθερό και 
άθραυστο υαλοπίνακα για το διαχωρι-
σμό των πίσω καθισμάτων, ενώ όλα ανε-

ξαιρέτως, δεν υποβάλλονται ανά διετία 
σε τεχνικό περιοδικό έλεγχο. 

9Προβληματική η κατάσταση και στα 
αστυνομικά κτήρια. Τα περισσότερα 

στεγάζονται σε διαμερίσματα ή  κατα-
στήματα με ό,τι αυτό συνεπάγεται.

10Τέλος, αντιλαμβάνεται κανείς 
πως αφού έχει γίνει μόνο θεωρη-

τική εφαρμογή και όχι εφαρμογή στην 
πράξη του Διατάγματος αυτού, τι προ-
σωπική ευθύνη έχουν όλοι αυτοί που 
έχουν την ευθύνη της εποπτείας και του 
ελέγχου της εφαρμογής του. 

Π
αρά της πολλές και διαρ-
κείς οχλήσεις και καταγ-
γελίες από την ΠΟΑΣΥ για 
την εφαρμογή στην πράξη 
όλων των προαναφερομέ-

νων διατάξεων που θα ελαχιστοποιού-
σαν τους κινδύνους των αστυνομικών 
στις καθημερινές τους ασχολίες, οι αρ-
μόδιοι μέχρι και σήμερα κωφεύουν. Η 
επίκληση έλλειψης κονδυλίων για την 
μη υλοποίηση, όσων προβλέπονται από 
το Π.Δ. 45/2008, καθίσταται από μόνη 
της απαράδεκτη διότι από το ίδιο το 
Π.Δ. προβλέπονται συγκεκριμένα κον-
δύλια που εγγράφονται στον Προϋπο-
λογισμό - 3.750.000 ευρώ κατ’ έτος - σε 
συγκεκριμένους κωδικούς για τα έτη 
από το 2008 έως το 2012.

Για όλα αυτά ενημερώθηκε η αρμόδια 
υποεπιτροπή της EUROCOP από τον 
υπογράφοντα.

σπάστης. Άμα ζούσαμε στην κατοχή θα 
ήταν δοσίλογος με κουκούλα. Σήμερα ο 
ΑΝΤΙΣΥΝΑΔΕΛΦΟΣ αποτελεί τον πιο 
επικίνδυνο «κουκουλοφόρο» και «γνω-
στό άγνωστο». Ο ΑΝΤΙΣΥΝΑΔΕΛΦΟΣ εί-
ναι ο βολεμένος, το λαμόγιο, ο συνεργά-
της και ο «πληροφοριοδότης» των κα-
κών διοικήσεων και των κακών Αξιω-
ματικών. Ο ΑΝΤΙΣΥΝΑΔΕΛΦΟΣ αποτε-
λεί το διαχρονικό σύμπτωμα της μιζέ-
ριας στην οποία θέλουν «κάποιοι» τον 
Έλληνα Αστυνομικό, κλπ, κλπ.

Και στη συνέχεια, χωρίς, να αναφερ-
θεί στους «κάποιους», τι προτείνει;

Γράφει: Γι’ αυτό προκειμένου να αντι-
μετωπίσουμε τα εξωτερικά χτυπήματα 
που δεχόμαστε καθημερινά και όλο πιο 
συχνά, θα πρέπει να αντιμετωπίσουμε 
πρώτα την «εσωτερική αιμοραγία» που 
πρ οκαλεί  ο  ΑΝΤΙΣΥΝΑΔΕΛΦΟΣ. 
Κλείνοντας θα ήθελα να δώσω μια συμ-
βουλή- τρόπο αντιμετώπισης του φαι-
νομένου ΑΝΤΙΣΥΝΑΔΕΛΦΟΣ. Απομο-
νώστε κάθε ΑΝΤΙΣΥΝΑΔΕΛΦΟ και βάλ-
τε τον στο περιθώριο. Το εφάρμοσα στην 
πράξη και πετυχαίνει. Φοβάται όταν εί-
μαστε ενωμένοι και με αυξημένη την 
Συναδελφική αλληλεγγύη. Να είστε 

όλοι καλά και να θυμάστε πάντα πως 
όταν είμαστε ενωμένοι όλα τα προβλή-
ματα λύνονται.

Ε
ίναι τόσο απλά όμως τα πράγ-
ματα συνάδελφοι; Είναι δυνα-
τόν με γενικόλογες επικλήσεις 
της ενότητας χωρίς καμία ανα-
φορά στην οργανωμένη συνδι-

καλιστική δράση του σωματείου και της 
Ομοσπονδίας να ανοίγει κάποιος εσωτε-
ρικό πόλεμο με τους συναδέλφους, υπερ-
τονίζοντας μάλιστα ότι αυτός, με την 
προσωπική του τακτική, τους βάζει στο 
περιθώριο; Είναι δυνατόν; Αυτό επιδιώ-
κουμε; Να βάλουμε στο περιθώριο το συ-
νάδελφο που δεν εργάζεται όπως εμείς 
νομίζουμε ότι πρέπει να εργάζεται; Αυ-
τός είναι ο ρόλος μας; Έχουμε ξεχάσει ότι 
σαν συνδικαλιστές επιδιώκουμε την ορ-
γανωμένη δράση για να κερδίσουμε 
όλους τους συναδέλφους στη μάχη που 
δίνουμε για μια σύγχρονη και δημοκρα-
τική Ελληνική Αστυνομία;

Θέλω να πιστεύω ότι οι συγκεκριμέ-
νες απόψεις είναι ατυχείς διατυπώσεις 
του συναδέλφου και ότι δεν απηχούν 
ευρύτερες αντιλήψεις που ενδεχομένως 

να έχουν εμφιλοχωρίσει στις τάξεις μας 
και δη στις τάξεις της ΙΡΑ Θεσσαλονί-
κης, που έσπευσε να τις φιλοξενήσει 
ασχολίαστα(;) στην ιστοσελίδα της. 

Και θέλω, τέλος, να πιστεύω ότι είναι 
μεμονωμένο το κρούσμα, που έρχεται 
βεβαίως σε πλήρη αντίθεση και αντίφα-
ση με το πνεύμα της συναδελφικής αλ-
ληλεγγύης που καλλιεργεί παγκοσμίως 
η ΙΡΑ και που ο ίδιος ο συνάδελφος, 
ασπάζεται μερικές ημέρες αργότερα, με 
άλλο άρθρο του αναφορικά με τη βομβι-
στική επίθεση στα γραφεία της ένωσης 
αποστράτων, όταν αναφέρει προς τους 
συναδέλφους του:

«Σας διαβεβαιώνω κι εγώ με τη σειρά 
μου, ότι θα συνεχίσω να ΣΑΣ ΥΠΗΡΕΤΩ 
ΔΙΑ ΤΗΣ ΦΙΛΙΑΣ και να αγωνίζομαι για 
την ΕΛΛΑΔΑ, την ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΑΣΤΥΝΟ-
ΜΙΑ και τον ΕΛΛΗΝΑ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΟ!». 

Δεν γίνεται αγαπητέ φίλε και συνά-
δελφε να αγωνίζεσαι δια της φιλίας και 
την ίδια ώρα να οδηγείς στο περιθώριο 
όσους νομίζεις ότι δεν κάνουν καλά τη 
δουλειά τους.

Μόνο οργανωμένα, αγωνιστικά, με 
ενότητα και σοβαρότητα, θα είμαστε 
αποτελεσματικοί.
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Προσοχή να μην παγιδευ-
τούμε στην άθλια πραγματι-

κότητα της ανούσιας γκρίνιας και 
της άρνησης για την άρνηση. Τα 
καλά νέα μπορεί να ’ρθουν νωρί-
τερα κι εγώ θέλω να είμαι …τύπος 
και υπογραμμός. 

ΕΛ(Λ)ΑΣ το μεγαλείο σου. Χρω-
στούν στον πράκτορα 2.000 ευ-

ρώ για μεταγωγές κρατουμένων, αλ-
λά τον έγραψαν για κράνος. Ε δεν 
ήξερε κι αυτός να κυκλοφορεί με το 
ανεκτέλεστο ένταλμα πληρωμών στο 
κούτελο;

Μια γενιά αστυνομικών πά-
λεψε για τα δικαιώματά μας 

και πέτυχε την αναγνώρισή τους. 
Όλοι εμείς που γευόμαστε σήμερα 
αυτή τη δημοκρατική κατάκτηση, 
κάνουμε ό,τι μπορούμε για να 
μην έχουμε  πισωγυρίσματα; 

Ήρθε το τέλος, δεν ήρθε ακόμα 
η αρχή...

Λογικό το βρίσκω να ζητούν 
να διεξαχθεί μια σοβαρή συ-

ζήτηση με το ερώτημα γιατί το πο-
λιτικό μας σύστημα έφτασε στα 
κατώτατα επίπεδα της ανυπολη-
ψίας του. Μήπως, όμως, δεν πρέ-
πει να γίνει το ίδιο και για την 
ΕΛ.ΑΣ., το υποσύστημα του υπο-
συστήματος του συστήματος, που 
όλοι λιθοβολούμε επ’ εσχάτοις; 

Το 25% των Ελλήνων είναι αιχ-
μάλωτοι του άγχους! Και τι κά-

νουν; Καταναλώνουν ετησίως 
7.000.000 κουτιά αγχολυτικών χα-
πιών...

Μη μελαγχολείτε, αγανακτή-
στε γιατί χανόμαστε!

Οι άνεργοι αυξήθηκαν περίπου 
κατά 200.000 άτομα, ενώ οι ει-

δικοί προβλέπουν εκτόξευση της 
ανεργίας στο 22% του οικονομικά 
ενεργού πληθυσμού. Τι να υποθέ-
σουμε, ότι θα πάρουν την ανιούσα 
και οι δείκτες εγκληματικότητας;

Ο homo katanaloticus μας 
τελείωσε. Δόσεις ευφορίας, 

ναι, δόσεις για την εφορία, τέλος! 

Σε αυτούς που λένε ότι δεν έχει 
προοπτική ο αστυνομικός συν-

δικαλισμός ή ότι έχει αναδιπλωθεί 
και τηρεί αμυντική στάση, τι απαντά-
με; Να διαβάσουν την ιστορία μας. 

«Ψύλλοι στ’ αυτιά μου μπή-
κανε, πως κάποιος άλλος...» 

στην Κέρκυρα ψάχνεται με τα κτί-
ρια. 

Πρότυπο Κέντρο Κράτησης, η  
«Αθήνα»… Μπα,  προπαγάνδα 

είναι. «Ναι» στη δημιουργία φράχτη 
στον Έβρο, ψηφίζει το 80%! Αυτό εί-
ναι αλήθεια. Μετά βεβαιότητος...

Εξυπακούεται ότι στους 
φασίστες λέμε prits, συγ-

γνώμη, ΝEIN ήθελα να πω!  Αρ-
κετά έχει πληρώσει ο τόπος 
-και ο αστυνομικός θεσμός- το 
φασιστικό παρακράτος. 

Στη ζωή μου έμαθα να μιλώ 
στους άλλους, όπως ο για-

τρός, με τρόπο που θεραπεύει, αντί 
να τους πληγώνει … Παράξενο!

Διαμαρτύρονται οι 
συνταξιούχοι μας, αλλά δεν 

ξέρω πώς μπορεί να δανείζεται 
το κράτος με επαχθείς όρους, 
ενώ οι όροι συνταξιοδότησης  
που θα θέλαμε να ισχύουν 
ακόμα, ήταν αποτέλεσμα 
αγώνων άλλων εποχών; Με το 
ίδιο εισιτήριο δεν πας ξανά 
στον κινηματογράφο, έλεγε ο 
Χαρίλαος. 

Μεταρρυθμιστικός, αναγεν-
νητικός  μετασχηματισμός ή 

αναπλειστηριασμός «αναγομωθέ-
ντων» υλών και ...μυελών;

Κοινές περιπολίες Ελλή-
νων και Βουλγάρων επί 

βουλγαρικού εδάφους. Ήταν 
εκεί ο υπαρχηγός της ΕΛ.ΑΣ. 
Αντιστράτηγος Γιάννης Ραχωβί-
τσας. Πως αλλάζουν οι καιροί... 

Αυτό θα πει εξοικονόμηση 
πόρων. Κόβουμε το πετρέλαιο 

και τρελαίνουμε το μετρητή της 
ΔΕΗ με το κλιματιστικό. 

Σατανικό, λέει, το σχέδιό 
τους. Απαξίωναν την ΠΟΑ-

ΣΥ γιατί ήθελαν να υπερκαλύ-
ψουν τη δική τους απαξίωση. O 
tempora o mores. 

«Εμάς ως πολιτική 
παράταξη, ως Κυβέρνηση, 
ως αντίληψη  
δεν μας τρομάζει  
ούτε η διαφορετικότητα, 
ούτε των πολιτισμικών 
κοινωνιών. Απλά,  
η χώρα μας εξάντλησε 
τις δυνατότητές της. 
Δεν αντέχεται καμία 
περαιτέρω συσσώρευση 
άλλων ανθρώπων 
που, εξάλλου, σε λίγο 
διάστημα στις περιοχές 
που καταλήγουν,  
θα διαβιούν χειρότερα 
από τις περιοχές από όπου 
ξεκίνησαν και οι ίδιοι».

«Οι γνωστοί άγνωστοι, 
κατ’ επάγγελμα 
παρανομούντες  
της μηδενιστικής 
αριστεράς, έπιασαν  
πάλι δουλειά. 
Εγκατέστησαν στρώματα 
και παπλώματα  
και μετέτρεψαν  
τη Νομική σε χάνι, 
κάνοντας επίδειξη  
τζάμπα φιλοστοργίας. 
Όλα αυτά στην πλάτη  
των φορολογουμένων,  
οι οποίοι πληρώνουν  
το λογαριασμό,  
αλλά και της ακαδημαϊκής 
κοινότητας και  
των φοιτητών  
που βλέπουν τα ΑΕΙ  
να απαξιώνονται  
ακόμη πιο πολύ».

&Είπαν 
Εγραψαν

Μανόλης 
Οθωνας
υφυπουργοσ 
προστασιασ  
του πολιτη

Ντόρα 
Μπακογιάννη
προεδροσ 
δημοκρατικησ 
συμμαχιασ

εκΚΕΝΤΡΙκόs

Τα συγκλονιστικά γεγονότα των 
τελευταίων ημερών στις βορει-
οαφρικανικές χώρες, αλλά και 

στη γειτονική μας Αλβανία, αναδει-
κνύουν το ρόλο των αρχών ασφαλείας 
και θέτουν ενώπιον των ευθυνών τους 
εκείνους που διαχειρίζονται τη λει-
τουργία τους, όπου γης.

Οι ταραχές στην Τυνησία, για όσους 
δεν το έχουν συνειδητοποιήσει, ξέ-
σπασαν όταν ένας μικροπωλητής αυ-
τοπυρπολύθηκε επειδή δεν του είχαν 
ανανεώσει την άδεια που χρειαζόταν, 
ενώ κάποιοι αστυνομικοί τον αντιμε-
τώπισαν στη συνέχεια βιαίως. Δεν εί-
ναι τυχαίο το γεγονός ότι κάποιοι άλ-
λοι συνάδελφοί του αμέσως μετά δη-
μοσιοποίησαν το αίτημά τους, ότι θέ-
λουν να ιδρύσουν σωματείο για την 
προάσπιση των δικαιωμάτων τους, όχι 
βεβαίως για να κακοποιούν τους πο-
λίτες, αλλά για το αντίθετο, για να τους 
υπηρετούν, σύμφωνα με το σύνταγμα 
και τους νόμους του κράτους.

Οσο για το περιστατικό, οι 
Τυνήσιοι αστυνομικοί ζή-
τησαν συγγνώμη από τους 

συμπολίτες τους. «Σας ζητώ συγ-
γνώμη και ελπίζω ότι θα με συγ-
χωρέσετε», δήλωσε ο Ναΐμ Σελμί, 
ένας ένστολος αστυνομικός, επευ-
φημούμενος από το πλήθος που 
είχε συγκεντρωθεί μπροστά από 
την Κάσμπα της Τύνιδας, την επί-
σημη έδρα του πρωθυπουργού, 
όπως μετέδωσε το ΑΠΕ.

«Είμαι μέλος μιας ομάδας αστυ-
νομικών που ζητούμε το δικαίωμα 
να ιδρύσουμε συνδικάτο για να αλ-
λάξουμε την εικόνα που έχει ο κό-
σμος για εμάς», πρόσθεσε ο νεαρός 
αστυνομικός, ενώ συμμετείχε σε δι-
αδήλωση κατά του καθεστώτος του 
πρώην προέδρου Μπεν Άλι.

Η «φωτιά» επεκτάθηκε και στην 
Αίγυπτο, όπου οι αστυνομικές δυνά-
μεις έχουν χρεωθεί μερικές εκατο-
ντάδες νεκρών, σκιάζοντας το πα-

ρών και προφανώς -άγνωστο για πό-
σο καιρό- το μέλλον τους. Και από το 
Κάιρο, πάντως, μεταδόθηκαν ειδή-
σεις για αξιωματικούς που πέρασαν 
με το μέρος των διαδηλωτών.

Οσο για τη γειτονική Αλβανία, 
όπου η προεδρική φρουρά 
κατηγορείται ότι άνοιξε πυρ 

κατά των διαδηλωτών, οι ειδήσεις εί-
ναι γνωστές. Ενώ ασκήθηκαν διώ-
ξεις και ζητήθηκαν διαθεσιμότητες, 
την ίδια ώρα, μεταδόθηκε ότι θα χο-
ρηγηθεί ένας επιπλέον μισθός σε 
όσους αστυνομικούς υπερασπίστη-
καν το Προεδρικό Μέγαρο από τους 
διαδηλωτές που επιχείρησαν να ει-
σβάλλουν μέσα σε αυτό. 

Αντί επιλόγου, παραθέτουμε τη 
δήλωση του Αμερικανού Προέδρου 
Μπαράκ Ομπάμα: πέρασε η εποχή 
που μπορούσε κανείς να αντιμετω-
πίζει τους λαούς με βία και κατα-
στολή... Να το πιστέψουμε;

Βία και  
καταστολή

 αΤ-αξΙΕς

( (21ο συνέδριο, πρόσω ολοταχώς. ΠΟΑΣΥ._

ΠΕΡΑΣΜΕΝΑ ΜΕΓΑΛΕΙΑ  
ΚΑΙ ΔΙΗΓΩΝΤΑΣ ΤΑ ΝΑ ΚΛΑΙΣ...
Για να θυμούνται οι παλιοί και να γνωρίζουν οι νεώτεροι, 
πριν μερικά χρόνια, -δεν είναι πολλά, είναι όμως αρκετά 
για να μας προσγειώσουν στην οικτρή πραγματικότητα-, η 
περήφανη Ελλάδα, είχε διοργανώσει τους Ολυμπιακούς 
αγώνες. Ήταν το 2004, όταν πολλοί πανηγύριζαν για την 
ολυμπιακή ασφάλεια, μεθυσμένοι από το κλίμα των ημε-
ρών. Η ΠΟαςΥ ξεχώρισε, όμως. Δεν πετούσε στα σύννε-
φα. Ζητούσε από τότε αλλαγή πορείας, αλλά η τότε κυ-
βέρνηση, επηρεασμένη και από διάφορα «εξαπτέρυγα», 
είχε άλλες προτεραιότητες.
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